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دبیرکل انجمن کلانشهرهای جهان خبر داد:  

حمایت »متروپلیس« از طرح های اشتراکی کلانشهرهای جهان
       در سال های اخیر »متروپلیس« تمرکز اقدامات خود را روی حکمرانی شهری و تاثیر آن بر حوزه های انسجام اجتماعی، تاب آوری محیطی و توسعه اقتصادی به همراه

 برابری جنسیتی قرار داده است
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به مناسبت روز نکوداشت 
زاینده رود؛

 رودی که
 بوی لجن می دهد!

18 مهرماه روز ملی نکوداشــت 
رودی است که این روزها وقتی از 
کنارش رد می شویم بوی لجن و 
ماندگی آبش مجبورمان می کند 
تا نفس هایمان را حبس کنیم و 
سرعتمان را زیاد تا هرچه زودتر 

از زاینده رود دور شویم.
 روز گار زیادی از وجود زاینده رود 
در شــهر اصفهان مــی گذرد 
و نیــاکان مــا از ابتدایی تریــن 
روزهــای تاریــخ با ایــن رود 
زندگــی کرده انــد، در کنار آن 
کشاوری و امرار معاش کرده اند، 
شــادی های خود را در کنار این 
رود گذرانده اند و غم هایشــان را 
به این رود سپرده اند اما حالا که 
مردم اصفهان از همیشه بیشتر 
به زاینده رود احتیــاج دارند تا 
جوانانشــان را از بیکاری نجات 
دهد ، سنگ صبوری باشد برای 
غم ها وغصه هایی که دامن گیر 
همه شــهر شــده و نوید بخش 
شادی برایشان باشد از این نعمت 
الهی محروم هستند و با شنیدن 

اسم زاینده رود و یا دیدن جای...

بعد از سهمیه بندی مشکلات حل شد؟ 

 رابطه کارت سوخت 
و قاچاق بنزین

برخی بر این موضوع را مطرح می کنند که حذف 
کارت سوخت به افزایش قاچاق سوخت منجر 
شد. این در حالی اســت که به گفته مسئولان 
کارت سوخت هیچ گاه حذف نشده بلکه از سال 
1۳۹۲ تا اوایل 1۳۹8 بیش از ۹ میلیون کارت 
نو شــماره و بیش از ۷.۷ میلیون کارت المثنی 

صادر شده است.
در سال 1۳۹۴ با توجه به کاهش جهانی قیمت 
نفت، بهای فرآورده های نفتی نیز کاهش یافت. از 
این رو اگر دولت طرح سهمیه بندی را حفظ می 
کرد، ناچار بود بنزین غیر سهمیه ای را به قیمتی 
بالاتر از 1۰۰۰ تومان عرضه کند که این مفهوم 
را در برداشت که بنزین به قیمتی بالاتر از فوب 

خلیج فارس...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه
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2 ادامه در صفحه 

شهردار اصفهان:

»شجریان« اعتبار هنر و هنرمندی این بوم 
کهنسال بود

شهردار اصفهان درگذشت استاد محمد رضا شجریان را تسلیت گفت.
 در پیام تسلیت قدرت الله نوروزی، شهردار اصفهان به دنبال درگذشت استاد شجریان آمده 

است.
»به نام او

ای داد از این اندوه...
 مرغ سحری که به ناله و نوایش بوستان فرهنگ این سرزمین دلخوش بود و...
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پس از احــراز حد نصاب 
قانونی و با توجه به مفاد 
مــاده 1۰1 اصلاحیــه 
قانون تجــارت بهمن طاهریــان )عضو هیئت 
مدیره( به عنوان رئیس جلسه و مهدی صرامی 
فروشانی )نماینده شرکت ملی پالایش و پخش 
فرآورده های نفتی ایران( و مهدی قلی مســعود 
)نماینده شرکت آوای پردیس سلامت( بعنوان 
نظار و صاحب ارجمند به عنوان منشــی جلسه 
انتخاب گردیدند. سپس رسمیت جلسه توسط 
رئیس مجمع اعلام و دستور جلسه توسط منشی 

جلسه به شرح ذیل قرائت گردید:
1.  قرائت گزارش هیات مدیره و بازرس قانونی 

درخصوص افزایش سرمایه شرکت
۲.  بررسی و تصویب افزایش سرمایه شرکت

۳.  اصلاح ماده )5( اساســنامه مرتبط با میزان 
سرمایه و تعداد سهام

پیرو ماده 161 اصلاحیه قسمتی از قانون تجارت 
مصوب ســال 1۳۴۷ ابتدا گزارش هیئت مدیره 
مبنی بر لزوم افزایش ســرمایه شرکت و سپس 
گزارش حسابرس و بازرس قانونی در خصوص 

توجیه گزارش هیات مدیره قرائت گردید.
با توجه به پیشــنهاد هیــات مدیره درخصوص 
افزایش سرمایه، و همچنین اخذ موافقت سازمان 
 بورس اوراق بهــادار تهران طی مجوز شــماره

مــورخ   DPM-IOP -۹۹      -1۰5  
1۳۹۹/۰6/۲۴، پس از بررســی و بحث و تبادل 

نظر تصمیمات ذیل اخذ گردید.
- افزایش ســرمایه شــرکت از مبلغ ۰۰۰ ر 51 
میلیارد ریال به مبلــغ ۰۰۰ ر ۷6 میلیارد ریال 
)معادل ۴۹ درصد( از محل ســود انباشــته و 
اندوخته طرح و توســعه و از طریق صدور سهام 

جدید مورد تصویب قرار گرفت.
۹5۰ ر ۳۷۷ ر 16 میلیــون ریال از محل ســود 

انباشته
۰5۰ ر 6۲۲ ر 8 میلیــون ریال از محل اندوخته 

طرح و توسعه
- مقرر گردید پس از تحقق افزایش ســرمایه با 
رعایت مفاد قانون تجارت و قانــون بازار اوراق 
بهادار، نسبت به اصلاح ماده 5 اساسنامه شرکت 
به شــرح زیر و ثبت آن در اداره ثبت شرکت ها 

اقدام گردد.
ماده 5- میزان ســرمایه و تعداد ســهام: ســرمایه 
شــرکت مبلــغ ۰۰۰ ر ۰۰۰ ر ۰۰۰ ر ۰۰۰ ر ۷6 
 )هفتادوشــش هزار میلیــارد ریال( اســت که به

 ۰۰۰ ر ۰۰۰ ر ۰۰۰ ر ۷6 سهم عادی ۰۰۰ ر 1 ریالی 
با نام تقسیم شده و تماماً پرداخت گردیده است.

 

   نخستین شرکت پالایشی کشور ازنظر 
تنوع تولید فرآورده های نفتی

 مدیرعامل شــرکت پالایش نفــت اصفهان در 
مجمع عمومی فوق العاده صاحبان ســهام این 
شرکت که با رعایت دستورالعمل های بهداشتی و 
فاصله گذاری اجتماعی و با حضور حدود ۷8.5۳ 
درصد ســهامداران به صورت حضوری و بیشتر 
به صورت مجازی صاحبان ســهام این شرکت 
برگزار شــد، بابیان این که این شــرکت دومین 
شرکت پالایشی در بین شــرکت های پالایشی 
کشور ازلحاظ خوراک است، خوراک نفت خام 
پالایشگاه اصفهان را بین ۳6۰ تا ۳۷5 هزار بشکه 
در روز اعلام کرد و گفت: شــرکت پالایش نفت 
اصفهان نخستین شرکت پالایشی کشور ازنظر 

تنوع تولید فرآورده های نفتی است.

مرتضی ابراهیمی افزود: تولیــد حلال )۴۰6( 
جدیدترین فرآورده نفتی شرکت پالایش نفت 
اصفهان بوده که به دست متخصصان این شرکت 

تولیدشده است.
وی با اشــاره به این که بنزیــن، گازوئیل و نفت 
کوره بیشــترین فرآورده های نفتی این شرکت 
را تشــکیل می دهد گفت: با بهره برداری طرح 
بنزین سازی در سال ۹5، تمامی بنزین تولیدی 
پالایشگاه اصفهان به اســتاندارد یورو 5 ارتقاء 
یافت و در ایــن زمینه می توان گفت شــرکت 
پالایش نفت اصفهان تنها شرکت پالایشی کشور 
بوده که تمام بنزین تولید آن مطابق با استاندارد 

یورو 5 است.
مدیرعامل شــرکت پالایش نفــت اصفهان در 
ادامه، علت افزایش سرمایه این شرکت را انجام 
و تکمیل پروژه های تعریف شــده در پالایشگاه 
اصفهان اعلام کرد و افزود: پروژه های در دست 
اجرای این شــرکت به ۳ بخش بهینه ســازی 
و بهبود فرآینــد، حفظ ظرفیــت و همچنین 

RFCC تقسیم بندی می شود.
ابراهیمی به پروژه تصفیه گازوئیل پالایشــگاه 
اصفهان اشاره و پیشرفت آن را 85 درصد اعلام 
کرد و گفت: با بهره برداری این پروژه در ابتدای 
ســال آینده تمــام ۲۰ میلیون لیتــر گازوئیل 
تولیدی روزانه این شرکت، مطابق با استاندارد 

بین المللی یورو 5 خواهد شد.
وی افزود: اخیراً ظرفیت تولید گازوئیل یورو ۴ 
این شــرکت از ۲ میلیون لیتر به ۴ میلیون لیتر 
در روز افزایش یافته است که البته با بهره برداری 
پروژه تصفیه گازوئیل، همــه گازوئیل تولیدی 
پالایشگاه اصفهان به استاندارد بین المللی یورو 

5 ارتقاء می یابد.
مدیرعامل شرکت پالایش نفت اصفهان بابیان 
این که پروژه تصفیه گازوئیل با هزینه ای معادل 
۴۹5 میلیون یــورو و ۳1۹1 میلیارد تومان در 
حال ســاخت اســت گفت: با بهره برداری این 
طرح، ترکیبــات گوگردی گازوئیــل تولیدی 
 1۰PPM پالایشــگاه اصفهان از 1۰ هــزار به

کاهش می یابد.
ابراهیمی همچنین به پــروژه گوگردزدایی از 
ته مانده برج های تقطیر )RHU( اشاره کرد و 
افزود: این پروژه حدود 6 درصد پیشرفت دارد و 
با پیش بینی حدود 6۰۰ میلیون یورو هزینه در 

سال 1۴۰۳ به بهره برداری می رسد.
وی در ادامه بابیان این کــه در قالب پروژه های 

حفظ ظرفیت شــرکت نفت اصفهان حدود 1۷ 
طرح در حال اجرا اســت، ســاخت ۲ دستگاه 
بویلر، بازســازی بــرج خنک کننده هــا برای 
صرفه جویــی در مصرف آب، ایســتگاه تقلیل 
گاز برای تأمیــن گاز پروژه جنوبی و ســاخت 
سیســتم بازیافــت گاز LPG را از مهم ترین 
این طرح ها برشــمرد و گفت: دو دستگاه بویلر 
 تا آخر امســال به طــور کامل بــه بهره برداری

 می رسد.
مدیرعامل شــرکت پالایش نفــت اصفهان به 
پروژه بازیافت LPG این شــرکت که در حال 
اجرا است اشاره کرد و افزود: با بهره برداری این 
طرح، میزان قابل توجهی از گاز LPG در واحد 
بنزین ســازی استحصال می شــود که بخشی 

از آن عرضه و بخش دیگری به عنوان ســوخت 
 جایگزین و ارزان قیمت در پالایشــگاه استفاده 

خواهد شد.
ابراهیمــی بابیــان این کــه ارتقــاء کیفیــت 
فرآورده هــای نفتــی پالایشــگاه اصفهــان 
الزامی و اجتناب ناپذیر اســت و این شــرکت 
باید فرآورده هــای نفتی خود را به اســتاندارد 
بین المللی یورو ارتقــاء دهد گفت: حدود ۲۰ تا 
۲۲ درصد فرآورده های پالایشــگاه اصفهان را 
نفت کوره تشکیل می دهد و با راه اندازی پروژه 
گوگردزدایی از نفت کوره این شــرکت به یک 
فرآورده مرغوب و در حد سوخت دیزل تبدیل 
خواهد شــد که صرفه اقتصــادی خوبی برای 

شرکت به دنبال خواهد داشت.

از 51 هزارمیلیارد ریال به 76 هزار میلیارد ریال
جلسه مجمع عمومی فوق العاده صاحبان سهام شــرکت پالایش نفت اصفهان 
)سهامی عام( در ساعت 10:00 صبح روز سه شنبه 1399/07/15 با حضور بیش از 
78/53 درصد از سهامداران و همچنین اعضای هیئت مدیره و نماینده محترم 
موسسه حسابرسی بهمند )به عنوان حسابرس و بازرس قانونی شرکت( و نماینده 
محترم سازمان بورس و اوراق بهادار بشیر قبدیان، با یاد و نام پروردگار در سالن 
آمفی تئاتر باشگاه شهرک شهید محمد منتظری واقع در اصفهان بزرگراه آزادگان 

- کیلومتر 3 جاده تهران، تشکیل گردید.

اخبار اصفهان
گزارش

در جلسه مجمع عمومی فوق العاده صاحبان سهام شرکت پالایش نفت اصفهان افزایش سرمایه تصویب شد

 شرکت دومین شرکت 
پالایشی در بین شرکت های 

پالایشی کشور ازلحاظ 
خوراک است، خوراک نفت 
خام پالایشگاه اصفهان را 

بین 360 تا 375 هزار بشکه 
در روز است

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
14,711,00014,271,000قدیم

سکه طرح 
13,550,00013,750,000جدید

8,100,0008,100,000نیم سکه

5,160,0005,200,000ربع سکه

2,600,0002,495,000سکه گرمی

یک مثقال 
5,874,0005,816,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,356,1001,342,700 عیار

طلای آب شده 
5,873,0005,813,000نقدی

یک گرم طلای 
241,808,1001,790,300 عیار
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ادامه از صفحه یک
...  خشک آن در وسط شهر تنها غمی 
بر دیگر آلامشــان افزوده می شود . 
خشک شدن زاینده رود موضوعی 
است که ناشی از کم کاری بسیاری 
از دستگاه های دولتی و غیردولتی 
و دستگاه های متولی است و تأثیر 
این مسئله تنها بر صنعت، کشاورزی 
و یا دغدغه تأمین آب شرب، نیست 
بلکه بر زندگی و روحیه اصفهانی ها 
نیــز تأثیر فزاینده داشــته اســت. 
خشــک شــدن زاینده رود یکی از 
آســیب های وارده به پیکره جامعه 
اصفهان محســوب می شــود چرا 
که این رودخانــه از دیرباز در حفظ 
روحیه مردم و سرزندگی آنها بسیار 
تأثیرگذار بوده اما خشکی زاینده رود 

این روحیه را تغییر داده است.
سالهاســت  زاینــده رود تبدیل به 
بازیچه ای دست خورده و ژنده شده 
اســت که این مدیر و آن مدیر، این 
مسئول و آن مقام با آن یا به تخریب 
دیگری و گذشــتگان می پردازند یا 
ژســت روشــن فکری و دلسوزی 
می گیرند. گاه گاه و سر به زنگاه هم 
می شود وسیله ای برای کسب رای 
و برانگیختن هیجانات عمومی  که 
اتفاقا در همین انتخابات اخیر مجلس 
احیــای زاینده رود جز شــعارهای 
تک تک کاندیداهای اصفهانی بود و 
شاید اکنون موقع این سوال باشد که 
بپرسیم آقایان و خانم منتخب مردم 
شــریف اصفهان چه خبر از احیای 

زاینده رود؟
حرف از زاینده رود بســیار اســت. 
توافق نامــه، تفاهم نامــه، مصوبه، 
کومیســیون، کارگــروه، تصمیم و 
هر آنچه فکرش را بکنید اما عمل و 
ماحصل، یک رودخانه خشک است، 
کشاورزانی که کشت انجام داده اند 
و نمی دانند چــه کنند و مردمی که 
بوی لجن رودخانه باعث می شــود 
سرگذشت این رود را در یک لحظه 

مرور کنند!
فارغ از ابعــاد کشــاورزی، محیط 
زیســتی و صنعتی، ایــن رودخانه 
زندگی بخش به عنوان نماد هویتی 
و فرهنگی شناخته می شود. با همین 
نگاه بود که زاینده رود به عنوان ۱۱۸ 
امُین اثر طبیعی، توســط سازمان 
میراث فرهنگی در ۲۰ بهمن ۱۳۸۹ 
در فهرســت میراث طبیعی ایران 

قرار گرفت. 
اما پس از گذشت سالها ، این روزها 
نفس هــای زاینــده رود دوباره به 
شــمارش افتاده و مــردم اصفهان 
باردیگر با شاهرگ حیاتی شهر خود 
وداع کردند. نماینــدگان  اصفهان 
درمجلس دهم اقدام به اســتعفای 
دسته جمعی کردند تا مشکل زاینده 
رود حل شــود اما پس از یک هفته 
و بدون ذکر هیــچ دلیل موجهی از 
استعفای خود منصرف شدند شاید 
ترسیدند با اســتعفای آنها موافقت 
شود! حالا مردم اصفهان منتظرند  تا 
نمایندگانشان در مجلس یازدهم به 
قول های خود در این باره عمل کنند.

اقتصاد استان
02
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پلمب ۱۴ باشگاه ورزشی اصفهان به علت رعایت نکردن شیوه نامه های بهداشتی
رییس هیات پزشکی ورزشی استان اصفهان گفت: از زمان شیوع کرونا تاکنون ۱۴ باشگاه ورزشی در استان 
اصفهان به دلیل نادیده گرفتن شیوه نامه های بهداشتی پلمب شــده اند. احمد باقری مقدم رییس هیات 
پزشکی ورزشی استان اصفهان افزود: از زمان شیوع ویروس کرونا همچنین ۱۷۵ تذکر شفاهی و ۵۵ تذکر 
کتبی حاصل مدیران و باشگاه دارانی شد که شیوه نامه های بهداشتی و موارد پیشگیرانه را در محیط ورزشی 

جدی نمی گرفتند. وی با بیان اینکه گروه های بازرسی هیات پزشکی ورزشی اصفهان از زمان شیوع ویروس 
افزایش یافت تصریح کرد: این گروه ها بصورت سرزده در اماکن ورزشی حضور یافتند و تخلفات بهداشتی را ثبت 

کردند که در نهایت پس از تذکرات شفاهی و کتبی در صورت بی توجهی دوباره، پلمب را برای باشگاه در پی داشت. 
رییس هیات پزشکی ورزشی استان اصفهان به تصمیم اخیر ستاد استانی مقابله با کرونا مبنی بر تعطیلی مراکز پرُخطر مانند 

استخرها، باشگاه ها، سالن های ورزشی و دیگر مراکز پر ازدحام اشاره کرد و افزود: با اینحال می بینیم که برخی باشگاه های انگشت شمار بصورت 
مخفیانه فعالیت می کنند که در صورت مشاهده بدون اغماضی با خطر پلمب مواجه خواهند شد. باقری مقدم با بیان اینکه تصمیم اخیر و دستور 
اعلام شده برای هیچ رشته ای چه فردی و گروهی و چه در بعُد تمرینی و مسابقات استثنا نداشت ادامه داد: در صورت تداوم این تصمیم پس از دهم 
مهر گروه های نظارت و بازرسی هیات پزشکی ورزشی با جدیت بیشتری گزارش تخلف فعالیت ها را به اداره کل ورزش و جوانان اعلام خواهند کرد.

نقشه برداری گسترده در پروژه های عمرانی شهر
مدیرکل اجرا و نظارت معاونت عمران شهری اصفهان گفت: حوزه معاونت عمران شهری با عملیات گسترده 
نقشه برداری در پروژه های عمرانی در ماه اخیر ۳۹ هزار مترمربع و ۲۵ هزار متر مکعب عملیات نقشه برداری، 

نقش قابل توجهی در کنترل و راهبری عملیات اجرایی پروژه های عمرانی شهر داشته است.
احمد عیدی  اظهار کرد: احداث نقاط مبنا به روش تعیین موقعیت ماهواره ای در ۷۰ نقطه جی. پی. اس و 

برداشت حدود و ارتفاعات زمین طبیعی به وسیله دستگاه های توتال استیشن به مساحت ۱۵ هزار مترمربع 
و کنترل جانمایی و تراز ارتفاعی پروژه ها به مساحت ۱۲ هزار مترمربع و تصحیح حجم عملیات خاکی و سنگی 

ارائه دهنده توسط پیمانکار به مساحت ۲۵ هزار مترمکعب و همچنین کنترل نقشه های چون ساخت به مساحت ۱۲ 
هزار مترمربع در پروژه های میدان امام حسین )ع( و چهارباغ، خیابان های ستاری، مقداد، اردیبهشت، نمایشگاه بین المللی 

و کندرو حبیب الهی و همچنین کلکتور پساب خیابان بابوکان از مهمترین فعالیت های اداره نقشه برداری حوزه اداره کل اجرا و نظارت 
معاونت عمران شهری به شمار می آید. وی ادامه داد: توسعه زیرساخت های شهری اعم از احداث معابر، افزایش سرانه فضای شهری، ایجاد 
پارک ها، تسهیل در عبور و مرور شهر، ایجاد تقاطع های همسطح و غیر همسطح و ایجاد مسیرهای ایمن برای شهروندان با استفاده از علوم فنی 

و مهندسی روز جهت طراحی و اجرای پروژه ها از وظایف معاونت عمران شهری است.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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 استثنائا و تحت شرایط 
خاص، ما می توانیم یک 
عضو متروپلیس را برای 
ارائه طرح در یک آژانس 
معتبر بین المللی )مانند 

اتحادیه اروپا و بانک 
جهانی( همراهی کنیم

وارگا  دلا  »اکتــاوی 
پاســخ  در  مــاس« 
مکتــوب به ســوالات 
خبرنگار اداره ارتباطات 
رسانه ای شــهرداری 
اصفهــان، در خصوص 
افزایــش  هــای  راه 
ارتباطات کلانشــهر اصفهان با این 
انجمن و گســترش همکاری ها، از 
علاقه شهرداری و شــهر اصفهان به 
»متروپلیس« قدردانی و اظهار کرد: 
در ســال های اخیــر »متروپلیس« 
تمرکز اقدامات خود را روی حکمرانی 
شــهری و تاثیــر آن بر حــوزه های 
انسجام اجتماعی، تاب آوری محیطی 
و توســعه اقتصادی به همراه برابری 
جنسیتی قرار داده است تا با این اقدام 
به اعضای انجمن برای ارتقای کیفیت 

زندگی شهروندان، کمک کند. 
وی با بیان اینکه بر همین اســاس، 
فعالیت های ما در دو ســطح انجام 
می شود، گفت: اولین سطح مربوط به 
پشتیبانی و توسعه سیاست هاست؛ در 
این راستا ما خواسته های کلانشهرها 
را به سطح مباحث جهانی می کشانیم 
و فضاهای تبــادل نظر بــه منظور 
ارتقای سیاســت گذاری ها را بهبود 

می بخشیم. 
دبیرکل انجمن کلانشهرهای جهان 
تصریح کرد: دومین سطح فعالیت ها 
مربوط به ارتقــای ظرفیت های فنی 

برای مســئولان، مدیران ارشــد و 
همچنین مدیران عمومی شهرهای 
عضو متروپلیس یا مناطق شــهری 

است. 
وی بیان کــرد: ما پــروژه های ویژه 
برای یک شــهر خاص اجرا نکرده و 
در زیرساخت های محلی نیز سرمایه 
گذاری نمــی کنیم. بلکه جلســات 
آموزشــی را در ســایت، تولید و در 
طول ســال به صــورت آنلاین برای 
متخصصان شــهری با هدف افزایش 
توانمندی ها و ظرفیت های آنها ارائه 

می کنیم.  
دلا وارگا گفت: همچنین متروپلیس 
بســترهای مختلف مانند مبادلات 
پایدار شــهری برای ارتقای بهداشت 
جهانی دارد که امکان تبادل بهترین 
شیوه ها و شناسایی ایده ها را فراهم 

می کند.    
وی از انتشــار طیــف گســترده ای 
از نشــریات در زمینه های مختلف 
مدیریت عمومی محلی و خدمات از 
سوی انجمن کلانشهرهای جهان خبر 
داد و تصریح کرد: حمایت از افرادی 
که در طرح های به اصطلاح »پایلوت« 

)طرح هایی که با مشــارکت حداقل 
سه یا چهار عضو انجمن متروپلیس 
از مناطق مختلف اجرا می شود( کار 

می کنند، از دیگر اقدامات ماست. 
دبیرکل انجمن کلانشهرهای جهان 
اظهار کرد: چنین پروژه هایی مشمول 
حمایت مالی ویژه مشارکت کنندگان 
از ســوی انجمن متروپلیس خواهد 
بود تا با تبادل نظر، راه حل اشتراکی 
برای چالش های مشترک پیدا کنند؛ 
متروپلیس در زمینه برقراری ارتباط 
بین اعضای خود با شهرنشــینان و 

متخصصان نیز فعالیت دارد. 
وی ادامــه داد: اســتثنائا و تحــت 
شــرایط خاص، ما مــی توانیم یک 
عضو متروپلیس را برای ارائه طرح در 
یک آژانس معتبر بین المللی )مانند 
اتحادیه اروپا و بانک جهانی( همراهی 
کنیم، اما حتی در این موارد هم نتایج 
پــروژه باید در راســتای منافع همه 
سازمان باشد یا تاثیری فراتر از عضوی 
که منتفع از پروژه مورد نظر اســت، 

داشته باشد. 
دلا وارگا در پایان خواســتار تداوم و 
استمرار ارتباط و همکاری اعضا برای 

دریافــت اطلاعات بیشــتر در حوزه 
فعالیت های متروپلیس شد. 

گفتنی اســت انجمن کلانشهرهاي 
مهــم جهــان )متروپلیــس( یک 
موسسه غیردولتي بین المللي است 
که با اهــداف غیرانتفاعــي و بدون 
وابستگي سیاســي فعالیت مي کند. 
این انجمن درســال ۱۹۸۴ به ابتکار 
شــهردار پاریس و با حضور ۱۴ شهر 
مهم از سراســر جهان راه اندازي شد 
و در سال ۱۹۸۵ در شــهر مونترال 
 کانادا به صورت رســمي آغاز به کار

 کرد. 
این تشکل هم اینک ۱۴۱ عضو فعال 
دارد و از کشور ایران، شهردار تهران، 
اصفهان، مشهد، شیراز، تبریز، اهواز و 

کرج عضو این انجمن هستند.
تسهیل انتقال و تبادل دانش و تجربه 
بین اعضا، نوآوري در مدیریت شهري 
و کمک به شــهرها بــراي حضور در 
عرصه های بین المللي از جمله اهداف 
انجمــن کلانشــهرهاي مهم جهان 

)متروپلیس( بیان شده است.
شــهر اصفهــان از ســال ۱۳۷۵ به 

عضویت این انجمن درآمده است.

دبیرکل انجمن کلانشهرهای جهان خبر داد:  

حمایت »متروپلیس« از طرح های اشتراکی کلانشهرهای جهان

دبیرکل انجمن کلانشــهرهای جهان با اشاره به حمایت 
متروپلیس از افرادی که در طرح های به اصطلاح »پایلوت« 
)طرح هایی که با مشارکت حداقل سه یا چهار عضو انجمن 
متروپلیس از مناطق مختلف اجرا می شود( فعالیت می 
کنند، گفت: چنین پروژه هایی مشمول حمایت مالی ویژه 
مشــارکت کنندگان طرح ها از سوی انجمن متروپلیس 

خواهد بود. 

   در سال های اخیر »متروپلیس« تمرکز اقدامات خود را روی حکمرانی شهری و تاثیر آن بر حوزه های انسجام اجتماعی، تاب آوری محیطی و توسعه اقتصادی به همراه 
برابری جنسیتی قرار داده است

اخبار اصفهان
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

    

به گــزارش اداره ارتباطات رســانه ای 
شهرداری اصفهان، محمد فیض با اشاره 

طرح ساماندهی میدان امام حسین )ع( اظهار به اجرای 
کرد: این میدان جزو میادین دارای سبقه و هویت تاریخی و 
یکی از اثرهای مهم معماری و اتصال بین چهارباغ عباسی، 

خیابان سپه و محور گردشگری دولتخانه صفوی است. 
وی ادامه داد: برای ساماندهی این میدان شش هزار متری، 
از انواع ســنگ های هتن آباد و تراورتن برای سنگ کاری 
اســتفاده شــده و طرح آن دارای پیاده راه، باند دوچرخه 

سواری، سواره رو و فضای سبز است.
مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان 
با اشاره به اینکه ساماندهی میدان امام حسین )ع( تاکنون 
۷۲ درصد پیشرفت داشته است، اظهار کرد: تاریخ قرارداد 

شــهرداری با پیمانکار این طرح تا ۱۵ آبانماه سال جاری 
است اما سعی می کنیم این طرح را زودتر به پایان رسانده 

و در اختیار شهروندان قرار دهیم. 
وی ادامه داد: بر اساس برنامه ریزی ها قسمت شرق میدان 
جزو اولین بخش هایی بود که در دســت اقدام قرار گرفت 
چراکه ترافیک از خیابان های باغ گلدسته، چهارباغ پایین 

و سپه به میدان وارد می شود.
وی با اشــاره به اینکه مباحث ترافیکــی و تحویل گرفتن 
خیابان های اطراف میدان برای آغــاز عملیات عمرانی از 
عوامل زمان بر در اجرای طرح بود، گفت: در ابتدای کار ما 
فقط یک ششم پروژه را در اختیار داشتیم که به مرور به یک 
چهارم و 6۰ درصد افزایش یافت که این موضوع در زمان 

اجرای طرح تاثیرگذار است. 

مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان، 
نوسانات قیمت مصالح را از دیگر عوامل تاثیرگذار در زمان 
اجرای طرح عنوان و اظهار کرد: تاکنون هیچ عاملی پروژه 
را تعطیل نکرده است و با توجه به اینکه نوع این طرح ظریف 

کاری است، نمی توان شیفت های شبانه را فعال کرد. 
وی با بیان اینکه عملیات زیرسازی میدان امام حسین )ع( 
به جز در بخش جنوبی به پایان رسیده است، گفت: اولویت 
اتمام پروژه با بخش شرقی است تا بار ترافیکی خیابان های 
باغ گلدسته، سپه و چهاباغ پایین را بتوانیم مدیریت کنیم.

فیض افزود: در همین راســتا ســعی داریم، بخش شرقی 
میدان را تــا  حدود ۱۰ روز دیگر تکمیــل کنیم اما امکان 
تحویل آن به دلیل آماده نبودن برای تردد خودرو و عابران 

تا چند روز بعد از آن فراهم نیست.

مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان:
پیشرفت پروژه ساماندهی میدان امام حسین )ع( به 72 درصد رسید

مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان گفت: با توجه به اینکه زمان قرارداد شهرداری با پیمانکار پروژه ساماندهی میدان امام 
حسین )ع( تا نیمه آبان ماه است، پیشرفت طرح تاکنون به 72 درصد رسیده است.

اخبار اصفهان
خـــبــــر

شهردار اصفهان:

شجریان اعتبار هنر و هنرمندی این بوم 
کهنسال بود

شهردار اصفهان درگذشت استاد محمد رضا شجریان را تسلیت 
گفت.

 در پیام تســلیت قدرت الله نوروزی، شهردار اصفهان به دنبال 
درگذشت استاد شجریان آمده است.

»به نام او
ای داد از این اندوه...

 مرغ سحری که به ناله و نوایش بوستان فرهنگ این سرزمین دلخوش بود و 
از عطر وجودش سرخوش، لاجرم پر پرواز گشود و در شکرستان خلد برین 
مأمن گزید تا چون جاودانه آثارش، خاطره ای ماندگار و اسطوره ای بی تکرار 

برای هر ایرانی و گوهرشناسی باشد.
  استاد شــجریان اعتبار هنر و هنرمندی این بوم کهنسال بود که چون 
کیمیاگری از شعر و موسیقی، اندیشه و فلسفه ای خودمانی می افزود و به 
خریدار کالایش، جامی جهان بین هدیه می داد تا داشته هایمان را بیشتر 

بشناسد و بهتر بشناساند.
 اینجانب ضمن آرزوی صبر و شــکیب برای خانواده مکرم و شاگردان و 
علاقمندان معزز ایشان، امید دارم که بیش از پیش به زبان لطیف و طبع 
ظریف هنرمندان این سرزمین در توسعه فرآیند روابط فرهنگی بین ملل 

توجه کنیم. «

حرکت به سمت مصرف بهینه آب و الگوی 
مطلوب کشت ضروری است

استاندار اصفهان گفت: حرکت به سمت مصرف بهینه آب و الگوی 
مطلوب کشت سیاست اکنون این اســتان در حوزه آب و کشاورزی 

است.

عباس رضایی استاندار اصفهان در جلسه کمیته افزایش بهره وری آب در حوزه 
کشاورزی استان در استانداری افزود: تولیدات گلخانه ای در گام نخست باید 
متناسب با نیاز استان و کشور باشد و در گام بعدی مبحث صادرات در دستور 

کار قرار گیرد.
او اضافه کرد: امکانات و تسهیلات بانکی لازم است در راستای ارتقای راهکار های 
افزایش بهره وری و الگوی مطلوب کشت متناسب با آب استان جهت دهی شود.

استاندار اصفهان اظهار کرد: در این راستا اجرای سیاست های تشویقی در حوزه 
تسهیلات، بازاریابی، بیمه و تامین یارانه نهاده ها می تواند در ترغیب کشاورزان به 

سمت این سیاست ها موثر باشد.
او اضافه کرد: همچنین تولید محصولات رسانه ای آموزشی و انگیزشی توسط 
رسانه ها به ویژه صدا و سیما در راســتای آگاهی بخشی، اطلاع رسانی و اقناع 
سازی و ترغیب و سوق دادن کشاورزان به سمت تغییرالگوی کشت و اجرای 

سیاست های آبی استان از دیگر برنامه های تاثیرگذار است.
رضایی ادامه داد: استفاده از ظرفیت تشکل های صنفی کشاورزی و استفاده از 
نقطه نظرات کارشناسی اعضای کمیته در جمع بندی و تکمیل سیاست های 
تشویقی می تواند در اقناع سازی و همراهی کشاورزان با سیاست های آبی حوزه 

کشاورزی موثر باشد.
او با اشاره به برخی الزامات استانی در خصوص تغییرالگوی کشت از جمله مساله 
حقآبه ها، گفت: لازم است مستندات حقآبه های کشاورزان جمع آوری تا از طریق 

معاونت حقوقی ریییس جمهوری پیگیری شود.
جلسه کمیته افزایش بهره وری آب در حوزه کشاورزی استان اصفهان امروز با 
دستور کار بررسی روند تغییرالگوی کشت متناسب با منابع آبی سطحی و زیر 
سطحی در چهار وضعیت نرمال آبی، کم آبی خفیف، کم آبی متوسط و کم آبی 

شدید در استانداری اصفهان برگزار شد.
استان اصفهان با دارا بودن ۵6۳ هزار هکتار اراضی کشاورزی ۳.۵ درصد از 
اراضی کشاورزی کشــور را  به خود اختصاص داده است و در مناطق گرم و 
خشک استان خرما، انار و پسته و در مناطق سرد و کوهستانی استان بادام 
و گردو و در مناطق معتدل و معتدل سرد انواع محصولات دانه دار و هسته 

دار کشت می شود.

خـــبــــر

خـــبــــر

قاچاقچی افیونی ناکام ماند 
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان از کشف محموله ای تریاک به وزن ۹۴ 
کیلو و ۲۰۰ در بازرسی از یک سواری پراید خبر داد. سرهنگ غلامحسین صفری 
اظهار داشت: ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر اصفهان مطلع شدند قاچاقچیان 
مواد مخدر در حال جابجایی محموله ای از جنوب کشور به مقصد اصفهان می 
باشند که وارد عمل شدند.وی افزود: در این رابطه یک سواری پراید که محموله در 
آن جاساز شده بود شناسایی و طی عملیاتی غافلگیرانه در محور مبارکه-اصفهان 
متوقف شد.این مقام انتظامی بیان داشت: در بازرسی از این خودرو۹۴ کیلو و۲۰۰ 
گرم تریاک که در صندوق عقب و زیرصندلی های عقب  جاساز شده بود کشف 
شد.رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان اصفهان با اشاره به دستگیری یک 
سوداگر مرگ در این عملیات ، خاطر نشان کرد: نیروی انتظامی با سوداگران مرگ 

و قاچاقچیان افیونی برخورد قاطع و قانونی می کند.

کشف ۴5 کیلو تریاک در شهرضا 
فرمانده انتظامي شهرستان شهرضا از کشف ۴۵ کیلوتریاک توسط عوامل 
ایستگاه بازرسی شهید امامي این شهرســتان خبر داد. سرهنگ صادق 
کاظم زاد اظهار داشت: ماموران انتظامی مستقر در ایستگاه بازرسی شهید 
امامی شهرستان شهرضا حین کنترل خودروهای عبوری به یک سواری 
سمند مشکوک و آن را متوقف کردند.وی افزود: در بازرسی از این خودرو 
۴۵ کیلو تریاک که در صندوق عقب خودرو جاساز شده بود کشف شد.این 
مقام انتظامی بیان داشت: در این رابطه یک نفر دستگیر و پس از تشکیل 
پرونده برای اقدامات قانونی به مراجع قضائی تحویل داده شــد.فرمانده 
انتظامی شهرستان شهرضا خاطر نشان کرد: نیروی انتظامی با سوداگران 
مرگ و قاچاقچیان افیونی برخورد قاطع و قانونی می کند و اجازه جولان 

به آنان نخواهد داد.

6 میلیارد سرقت در زمان مرخصی از زندان 
رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان، از دستگیری اعضای باند ۳ نفره 
ای که در زمان مرخصی از زندان خود اقدام به سرقت 6 میلیارد ریالی اموال از 
منازل شهروندان کرده بودند خبر داد. سرهنگ  حسین ترکیان  گفت: در پی 
شکایت یکی از شهروندان مبنی بر سرقت پول، طلا، دلار، لپ تاپ و گوشی تلفن 
همراه از منزل وی بررسی موضوع در دستور کار کارآگاهان پایگاه جنوب پلیس 
آگاهی فرماندهی انتظامی استان اصفهان قرار گرفت.وی افزود: در بررسی های 
علمی و تخصصی صورت گرفته مشخص شد این سرقت توسط اعضای یک باند 
۳ نفره انجام شده و متهمان برای انجام نقشه خود از یک دستگاه خودروی پژو 
۴۰۵ که دارای پلاک سرقتی بوده استفاده کرده و بعد از اطمینان از خالی بودن 
منزل مورد نظر خود با شیوه تراس روی و تخریب درب آپارتمان وارد آن شده و 

اقدام به سرقت کردند.

محموله ای که به مقصد نرسید 
فرمانده انتظامی شهرستان شهرضا از کشــف محموله ای شامل انواع کالای 
خارجی قاچاق به ارزش۷ میلیارد ریال خبر داد.  سرهنگ صادق کاظم زاد اظهار 
داشت: مأموران ایستگاه ایست و بازرسي شهید امامي شهرستان شهرضا حین 
کنترل خودروهای عبوری از ایســتگاه به یک کامیونت خاور مشکوک و آن را 
متوقف کردند.وی افزود: این کامیونت حامل ۱۲ کارتن کابل ال اي دي، 6بسته 
ده تایي قطعات برند، ۸ کارتن عدسي UV ، ۱۲ کارتن ۱۲ تایی قطعات به مارک 
 ،""INJECLION SYSTEM" و"ENGLAND DIESEL"
یک کیسه انواع پوشاک خارجی، یک بسته شــال زنانه، ۹ کارتن انواع قطعات 
موتورهاي کشاورزي و ۷ کیسه حاوي بادام کوهي زمیني خارجی بود که راننده 
مدارک قانونی و گمرکی مربوطه را ارائه نداد.این مقام انتظامی بیان داشت: ارزش 

اموال کشف شده توسط کارشناسان مربوطه ۷ میلیارد ریال اعلام شده است.

۱23۴

BREAKING   NEWS حـــوادث یلدا توکلی
خـــبــــر



بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

سلامت
شنبه 19 مهر 1399  | شمـاره 616

ISFAHAN
N E W S 03

 

آنچه باعث نگرانی علیرضا 
زالی فرمانده ســتاد مقابله 
با کرونا در کلانشهر تهران 
شده اســت، روند صعودی 
مــوارد مثبــت کرونــا و 
همچنین افزایش بستری ها 
در مقایسه با ترخیص بهبود 
یافتگان است.افزایش مراجعه کنندگان 
سرپایی، بستری شدگان جدید، افزایش 
بیماران بدحال در بخش های ویژه و موارد 
فوتی های کرونا، باعث شــده تا وضعیت 
تهران بحرانی و در شرایط قرمز توصیف 
شــود.ایرج حریرچی معاون کل وزارت 
بهداشت، با بحرانی خواندن وضعیت کرونا 
در تهران، از افراد مثبــت با علامت و بی 
علامت که در سطح جامعه تردد می کنند، 
به عنوان »جانی« یاد کرد کــه با انتقال 
بیماری بــه دیگران، جنایــت می کنند.

وی با عنوان این مطلب کــه ترددها باید 
کاهش یابــد، گفت: در بهترین شــرایط 
روزهای کرونایی که ایام نوروز بود، مردم 

ما ۴۵ درصد کاهش تردد داشــتند، در 
حالی که این میزان در ۲ ماه اخیر به ۱۲ 
درصد رسیده است.در همین حال، برخی 
از منتقدین روش های پیشگیرانه، نسبت 
به برخوردهای انفعالی ستاد ملی مقابله با 
کرونا گلایه داشته و معتقدند که تصمیمات 
این ستاد، آن طور که باید و شاید، بازدارنده 
و کنترل کننده بیماری نیست. به طوری 
که عباس آقازاده مســرور رئیس مجمع 
عمومی سازمان نظام پزشکی کشور، بر این 
باور است که هر چند تعطیلی هفته گذشته 
برخی مراکز در تهران، اقدام پسندیده ای 
بوده اما بیم آن می رود کــه به دنبال این 
تعطیلی، موج مسافرت های غیر ضروری 
به سمت شمال کشور و مناطق زیارتی بار 

دیگر به راه افتد.
وی گفت: مســافرت میلیون ها نفر بدون 
مراعات هیــچ گونه ضابطه بهداشــتی، 
مســاوی خواهد بود با فاجعه انســانی 
)افزایش تعداد مبتلایــان و مرگ و میر 
بیماران( در کشور. لذا به ستاد ملی مقابله 
با کرونا هشدار داده می شــود تا با خروج 
از برخورد انفعالی از مســافرت های غیر 
ضروری در این موقعیت اکیداً جلوگیری 

نماید.
به نظر می رسد که چنین موضوعی کاملًا 
درست و منطقی بوده اســت، زیرا در دو 
روز گذشته شاهد بار ترافیکی سنگینی 
در خروجی هــای تهران بودیــم. یعنی 
اینکه مردم از کوچک ترین فرصت برای 

سوءاســتفاده می کنند. در حالی که باید 
تمهیدات شــدیدتری در نظر گرفته که 
بتواند از ترددهای غیر ضروری جلوگیری 
کند. به طوری که مردم برای خریدهای 
روزانه و ضروری از خانه خارج شوند و این 
امکان فراهم شــود تا حضور و تردد ۷۰۰ 
هزار کارمند و شاغل بخش های دولتی و…، 

در تهران، برای دو سه هفته، کمتر شود.
همان طور که همه ما خــوب می دانیم، 
ساعت کار مفید نیروهای شاغل در کشور 
بســیار پایین تر از میانگین جهانی است. 
بنابراین، با ایجاد محدودیــت در رفت و 
آمد کارمندان و بازگشت دور کاری، هیچ 

مشکلی در انجام امور پیش نخواهد آمد.
صرف تعطیل کردن مدارس و دانشگاه ها 
که البته تا حدود زیادی خود به خود تعطیل 
حضوری هستند، در مقابل تعطیل نبودن 
پاساژها و مراکز خرید، هیچ مشکلی را حل 
نمی کند. تهران کرونا زده باید تعطیل شود.

معاون کل وزارت بهداشــت، از تهران به 
عنوان مرکز انتقال ویروس کرونا به سایر 
نقاط کشور یاد کرده است که دلیل آن به 
پایتخت بودن این شهر بر می گردد و اینکه 
اغلب مردم از ســایر استان ها برای برخی 
امور جاری زندگی، به سمت پایتخت در 

رفت و آمد هستند.
در همین راســتا، آنچه را فرمانده ستاد 
مقابله با کرونا در کلانشهر تهران، پیشنهاد 
داده اســت؛ افزایــش موقــت عوارض 
بزرگراهی به میزان حداقــل ۳ تا ۵ برابر 

برای خودروهایی که به مقاصد غیر بومی 
مسافرت کرده اند و تخصیص منابع حاصل 
از آن برای کمک به پیشــگیری و کنترل 

بیماری کرونا بوده است.
افزایش مبلغ جریمه حداقل به میزان ۳ تا ۵ 
برابری در صورت تخلف از قوانین راهنمایی 
و رانندگی برای خودروهای غیربومی که به 
سایر شهرستان ها مسافرت می کنند، یکی 
دیگر از توصیه ها و پیشنهادهای زالی برای 

کاستن از حجم مسافرت ها است.
کادر درمان که بیشــتر از همه ما درگیر 
بیماری و بیماران کرونا هستند، هشدار 

می دهند که در صورت تداوم روند افزایشی 
موارد ابتلاء، شاهد بالا رفتن موارد مرگ 
و میر ناشــی از بیمــاری کووید ۱۹ طی 

هفته های آتی خواهیم بود.
میزان رعایت پروتکل های بهداشــتی در 
استان تهران ۴۶ درصد گزارش شده است 
که پایین تر از میانگین کشــوری است. 
همچنین طبق بررسی های صورت گرفته، 
اســتفاده از ماسک توســط مردم استان 
تهران در مراکز و اماکن عمومی ۵۹ درصد 
و در وسایل نقلیه عمومی ۵۰ درصد است. 
میزان استفاده از ماسک توسط کارمندان 

ادارات و بانک هــا ۷۹.۴ درصد و صنوف و 
صنایع ۴۵ درصد گزارش شــده است که 
میزان استفاده در این دو گروه یاد شده در 

استان، پایین تر از میانگین کشوری است.
به نظر می رســد که درخواست فرمانده 
ســتاد مقابله با کرونا در کلانشهر تهران، 
از وزیر بهداشت برای تمدید یک هفته ای 
محدودیت ها و تعطیلــی برخی مراکز در 
تهران، باید با شدت بیشتری مورد توجه 
قرار بگیرد. زیرا، در انتهای هفته پیش رو، 
دوباره تعطیلی مناسبتی داریم که می تواند 

مردم را مجدداً راهی سفر کند.

بستری ها بیشتر از ترخیصی ها
آمارهای ستاد مقابله با کرونا در کلانشهر تهران نشان می دهد که تعداد 

بستری های روزانه بیماران کرونایی بیشتر از تعداد بهبود یافتگان است. 

فرمانده ستاد مقابله با کرونا در کلانشهر تهران، از وزیر بهداشت درخواست 

کرده است که محدودیت های هفته گذشته برای یک هفته دیگر تمدید 

شود. یعنی اینکه وضعیت خراب است.

مسافرت میلیون ها 
نفر بدون مراعات 
هیچ گونه ضابطه 

بهداشتی، مساوی 
خواهد بود با فاجعه 

انسانی )افزایش 
تعداد مبتلایان و 

مرگ و میر بیماران( 
در کشور. 

ویروس کرونا چه مدت روی لباس باقی می ماند
گســترش کروناویروس جدید در جهان همچنــان ادامه دارد و مــردم اقدامات احتیاطی و 
پیشگیرانه بیشتری را برای کاهش خطر ابتلا به بیماری و حصول اطمینان از این که محیط 
خانه آنها عاری از ویروس است، انجام می دهند. دیگر همه ما می دانیم که باید دست های خود را 
به خوبی با آب و صابون برای حداقل ۲۰ ثانیه بشوییم اما درباره پاکسازی چیزهای دیگر، مانند 
لباس، شرایط چگونه است؟به گفته مراکز کنترل و پیشگیری از بیماری آمریکا، کروناویروس 
جدید معمولا از طریق قطرات تنفسی ناشی از عطسه یا سرفه یک فرد آلوده منتقل می شود، 
اما به این نکته اشاره داشته که ویروس ممکن است برای ساعت ها تا روزها روی سطوح ساخته 
شده از مواد مختلف، از جمله لباس باقی بماند.اگرچه همچنان به طور دقیق مشخص نیست 
اما کروناویروس جدید ممکن است برای چند ساعت تا شاید یک روز روی لباس باقی بماند. 
این تا حد زیادی به شرایط محیطی بستگی دارد زیرا دما و رطوبت می توانند بر رشد ویروس 
تاثیرگذار باشند.با این وجود، به نظر نمی رسد که لباس ها به عنوان یک ابزار اصلی گسترش 
برای کروناویروس جدید عمل کنند. اما ما با ویروسی جدید مواجه هستیم که اطلاعات کاملی 

درباره آن نداریم و از این رو، حفظ ایمنی و انجــام اقدامات احتیاطی همچنان بهتری گزینه 
محسوب می شود.

هر چند وقت یک بار باید لباس های خود را بشوییم؟
اگر جواب آزمایش هیچ یک از افراد حاضر در خانه شما برای کروناویروس جدید مثبت نبوده 
یا هیچ علائمی از بیماری را ندارند، شما می توانید طبق روال عادی لباس های خود را بشویید.

اما اگر از خانه خارج شده اید، به عنوان مثال، برای خرید، و افراد اطراف شما از دستورالعمل های 
فاصله گیری اجتماعی پیروی نکرده اند )حفظ فاصله حداقل ۲ متری(، شستشوی لباس ها پس 

از بازگشت به خانه در ماشین لباسشویی اقدام خوبی است.
پژوهش انجام شده توسط موسسه ملی آلرژی و بیماری های عفونی آمریکا نشان داده است 
که برخی ویروس ها می توانند برای دو تا سه روز روی پلاستیک و استیل ضد زنگ، برای ۲۴ 
ساعت روی مقوا و برای چهار ساعت روی مس فعال باقی بمانند. از آنجایی که زیپ، دکمه یا 
بخش های دیگر لباس شما ممکن است از این مواد ساخته شده باشند، این احتمال وجود دارد 

که ویروس را با خود به داخل خانه ببرید.

در مورد لباس هایی که توســط فرد بیمار پوشیده 
شده اند، شرایط چگونه است؟

اگر فردی در خانه شما به بیماری کووید-۱۹ 
مبتلا شده یا مشــکوک به ابتلا به بیماری 
اســت، باید اقدامات احتیاطی بیشتری را 
برای شستشوی لباس ها و همچنین حوله ها 
و اقلام دیگر مانند ملحفه و روبالشی مدنظر 

قرار دهید.مراکز کنترل و پیشگیری از بیماری 
آمریکا پوشیدن دستکش یک بار مصرف هنگام 

حمل لباس های کثیف یک فرد بیمار و دور انداختن 
دستکش ها به روشی درست بلافاصله پس از استفاده را 

توصیه کرده است. پس از درآوردن دستکش ها باید دست های خود را نیز بلافاصله 
پاکسازی کنید.

مهر
گزارش

ISFAHAN
N E W S

استخدام کارشناس فروش با حقوق 
ثابت و بیمه در اصفهان
cv@samshops.com

استخدام 9 عنوان شغلی با مزایا در 
شرکت گل خندان تجارت

hr@nitaco.co

استخدام کارشناس فروش حرفه ای 
خانم در یک فروشگاه در اصفهان

تلفن ۰۳۱۳۶۶۲۳۶۳۲

استخدام نماینده فروش در 
فروشگاههای زنجیره ای و ویزیتور

موبایل ۰۹۱۳۱۰۳۱۷۳۹

استخدام کارشناس تضمین کیفیت 
در اصفهان

 موبایل 09134015408

استخدام حسابدار خانم در یک 
کارخانه تولید مقوا در اصفهان

موبایل ۰۹۱۳۳۰۷۹۴۷۵

استخدام برنامه نویس وب در 
مجموعه خانه سبز در اصفهان

موبایل ۰۹۳۵۹۱۳۲۲۲۴

استخدام کارشناس حسابداری در 
یک شرکت تولیدی در اصفهان

موبایل ۰۹۱۳۰8۹۶۰۴۶

افزایش بیماران کرونا موجب شد؛

ممنوعیت بستری بیماران غیر اورژانسی 
در بیمارستان ها

با توجه به کثرت مراجعین سرپایی و بستری مبتلا به کرونا، 

بستری سایر بیماران غیر اورژانســی در بیمارستانها )طبق 
بخشــنامه معاونت درمان وزارت بهداشــت( تا اطلاع ثانوی 

ممنوع شد.
 دکتر ایرج حریرچی، معــاون کل وزارت بهداشــت گفت: 
داروخانه های بیمارستانی مکلف هستند که تمامی داروهای 

تجویزی بیماران کرونا را تهیه کنند.

وی هم چنین با اشاره به اطلاعیه ســتاد کل نیروهای مسلح 
مبنی در اختیار گرفتــن مراکز درمانی و بیمارســتان های 
نیروهای مســلح بــرای بیمــاران مبتــلا به کرونــا گفت: 
بیمارســتانهای نیروهای مسلح طبق دســتور مقام معظم 
رهبری با تمام ظرفیت در اختیــار بیماران کرونایی خواهند 

بود.

دکتر حریرچی ادامه داد: از ظرفیت بیمارســتانهای تامین 
اجتماعی هم طبق بخشــنامه وزیر محترم رفاه بدین منظور 

استفاده خواهد شد.
معاون وزارت بهداشــت در انتها تاکید کرد: راه اصلی برون 
رفت از شرایط فعلی رعایت فاصله گذاری اجتماعی و اقدامات 

پیشگیرانه و بهداشتی است.

استخدام کارمند فروش تلفنی خانم با 
حقوق ثابت و پورسانت در اصفهان

تلفن ۰۳۱۳۴۲۱8۰۵8

استخدام کارشناس فروش، بازاریاب و 
کارشناس تبلیغات در اصفهان
hr@hamgam-khodro.com

استخدام نقشه کش صنعتی آقا در یک 
کارگاه صنعتی در اصفهان

moah_9090@yahoo.com

استخدام کارشناس آموزش در سازمان 
مدیریت صنعتی استان اصفهان
rahyarjob98@gmail.com

استخدام کارشناس بازاریابی و فروش 
تلفنی )ثابت در محل( در اصفهان

تلفن ۰۳۱۳۶۶۰۵۳۹۰

استخدام راننده پایه یک از 5 استان 
جهت کار در بندرکنگان بوشهر

موبایل ۰۹۱۷۳۷۵۲۲۵۳

استخدام کارگر ساده آقا در شرکت 
تولیدی آرپان در اصفهان

تلفن ۰۳۱۹۵۰۲۱۱۷۱

استخدام مشاور املاک در شرکت 
بازرگانی و سرمایه گذاری معتبر

واتساپ ۰۹۱۲۲۹۰۷۷۵8

گزارش

ر  د
این روزهای جولان کرونا که آگاهی نسبت به 

پروتکل های بهداشتی نقش بسزایی در جلوگیری از انتقال ویروس دارد، باورهای بهداشتی 
اشتباه و همچنین رفتارهای وسواس گونه نیز می تواند سلامت شهروندان را به خطر اندازد.

بنا بر توصیه متخصصان در این روزهای کرونایی که بازار شایعات نیز داغ است، برخی افراد 
به علت عدم آگاهی به برخی از این شایعات اعتماد کرده و اقدامات بهداشتی اشتباهی انجام 
می دهند که علاوه بر اینکه اثری در جلوگیری از انتقال ویروس ندارد، می تواند ســلامت 

آن ها را نیز به خطر اندازد.
به عنوان نمونه برخی افراد به اشتباه فکر می کنند گرم نگه داشتن و بالا بردن 
بیش از حد دمای اتاق می تواند در جلوگیری از انتقال ویروس نقش داشته باشد 

درحالی که این مساله باوری بدون پشتوانه علمی است.
- همچنین یکی دیگر از باورهای اشتباه در روزهای کرونایی این است که حمام 
کردن با آب داغ روش مناسبی برای مقابله با ویروس است، درحالی که این اقدام 

نیز باوری اشتباه و غیرعلمی است.
- علی رغم باور برخی افراد، تا کنون هیچ ســند علمی اثر روغن ها و مکمل های 

گیاهی را در درمان بیماری کرونا تایید نکرده است.

-یکی از رفتارهای اشتباه در این روزها، استفاده افراطی از محلول های سفید کننده 
و پاک کننده با غلظت زیاد است.

- با فرا رسیدن نیمه دوم سال و سرد شدن هوا ممکن است بسیاری از افراد از بازگذاشتن 
پنجره ها برای تهویه مناسب غافل شوند که این مســئله می تواند احتمال انتقال ویروس 

را افزایش دهد.
- در روزهایی که به علت محدودیت های کرونایی ســاعات ماندن افراد در خانه افزایش 

یافته است، یکی از اقدامات اشتباه پر کردن کابینت ها از تنقلات و خوراکی های پرکالری و 
ناسالم است، مصرف این خوراکی ها می تواند باعث افزایش وزن و مشکلاتی از قبیل دیابت 

و بالارفتن فشار خون شود.

- شست و شــو و تعویض به هنگام ملحفه ها و توجه به نظافت رختخواب، یکی از اقدامات 
مهمی است که در ارتقای بهداشت افراد اثر مثبتی دارد.

- نگهداری گل و گیاه در منزل می تواند باعث بهبود کیفیت هوای داخل اتاق شود.
- یکی از نکات مهم در استفاده از دستمال های یکبار مصرف، امحای بهداشتی آن هاست و 

بی توجهی به این مسئله می تواند باعث انتقال آلودگی و سرایت ویروس شود.
- اگر چه اصلی ترین راه انتقال ویروس کرونا عدم رعایت فاصله مناسب با افراد بیمار است، 
اما همچنان ضدعفونی کردن روزانه ســطوحی مانند دســتگیره های در، اسباب بازیهای 

کودکان، کلیدهای برق و ... توصیه م یشود.
- بنابر اعلام روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، خیلی از افراد آن طور که 
باید به نظافت منظم اسکاچ، سیم و اسفنج ظرفشویی توجه نمی کنند در حالی که این امر 
یکی از نکات مهم بهداشتی است که می تواند در جلوگیری از انتقال انواع میکروب ها نقش 

مهمی داشته باشد.

بالا بردن دمای اتاق جلوی انتقال کرونا را می گیرد؟

کاهش فشار خون با 
مصرف یک ماده غذایی 

در صبحانه
 تحقیقی که توسط دانشگاه هاروارد آمریکا 
انجام شــد به این نتیجه رسیده است که 
خوردن یک وعده غلات به ویژه جو دوسر 
و پوسته ســبوس برای صبحانه منجر به 
کاهش قابل توجه فشار خون می شود.این 
مطالعه بر اساس تجربه ای بیش از ۱۵ سال 
انجام و حدود ۱۲ هزار شرکت کننده را که 
بیشتر بالای ۵۰ ســال بودند، شامل شده 
اســت.در این گزارش توضیح داده شــده 
است که تعداد زیادی از شرکت کنندگان 
پزشک بین ۵۰ تا 8۶ ساله بودند و بسیاری 
از آن ها در ابتدای آزمایش که شامل ۴ گروه 
بر اســاس میزان غلات خورده شده برای 

صبحانه بود، از فشار خون بالا رنج می بردند.
دکتر »جنــش کوچار«، یکی از شــرکت 
کنندگان در ایــن تحقیق گفت: ما به طور 
قاطع نتیجه گرفتیم که کسانی که هیچ نوع 
غلاتی برای صبحانه مصرف نکرده بودند، 
همچنان از فشــار خون بالا رنج می برند، 
این در حالی است که فشار خون افرادی که 
غلات را برای صبحانه به طور منظم مصرف 
می کردند، به طور قابــل توجهی کاهش 
یافته بود.وی افزود: ما دریافتیم که هرچه 
ســهم غلات در وعده غذایی بالاتر باشد، 

فشار خون پایین تر می آید.
این مطالعه نشــان داد که فشار خون در 
افــرادی که هفتــه ای یک بــار غلات در 
صبحانه مصرف می کنند، ۷ درصد کاهش 
می یابد، در حالی که فشار خون در افرادی 
که بین دو تا شــش وعده غلات در هفته 
برای صبحانه مصرف می کنند، ۱۲ درصد 

کاهش می یابد. افرادی که بیش از ۷ وعده 
غلات در هفته مصرف می کنند، حدود ۱۹ 

درصد فشار آنان کاهش می یابد.
 همچنین تأکید شده است که انواع غلاتی 
که منجر به کاهش فشــار خون می شود، 
شامل غلات کامل مانند جو دوسر و پوسته 
سبوس هستند، نه غلات تصفیه شده مانند 

دانه های ذرت.

فوائد کنجد سیاه
کنجد سیاه علاوه بر آنکه طعم دهنده 
خوبی برای مواد غذایی اســت حاوی 
مواد مغذی اصلی و مفید برای سلامت 

است.
 برخی از فوائد کنجد سیاه برای سلامت  

شامل موارد زیر است:
 تنظیم فشــار خون: فشــار خون بالا 
یکی از شایع ترین بیماریهای جسمی 
در جهان است. کنجد ســیاه به دلیل 
برخــورداری از میزان قابــل توجهی 
منیزیم در پیشگیری از بالا رفتن فشار 
خون موثر است. همچنین این دانه ها 
سرشار از چربی های اشباع نشده است 
که به تنظیم فشار خون کمک می کند.

 کمک به هضم غذا: این دانه ها در درمان 
مشکلات گوارشی از قبیل یبوست مفید 
است چرا که سرشــار از فیبر خوراکی 

است. کنجد سیاه حرکت روده را تقویت 
کرده و روند هضم غذا را آسان می کند.

 پیشگیری از سرطان: دانه کنجد سیاه 
حاوی خواص آنتی اکســیدان اســت 
که از بدن در برابر ســلولهای سرطانزا 
محافظت می کند. ترکیب سســامین 
موجود در این دانه هــا مانع از آن می 
شود که رادیکالهای آزاد به بدن آسیب 

وارد کند.
 بهبود خلق و خو: وجود مقادیر بالایی 
از کلسیم و منیزیم در دانه های کنجد 
سیاه سطح اســترس در بدن را کاهش 
می دهد. مصرف این دانــه ها موجب 
تولید سروتونین می شود که خلق و خو 
را تنظیم کرده و درد را کاهش می دهد.

 مفید بــرای ســلامت ریه: با شــیوع 
کروناویروس نگرانی ها در مورد حفظ 
سلامت دستگاه تنفســی بیشتر شده 

است. منیزیم موجود در دانه های کنجد 
ســیاه برای افراد مبتلا بــه بیماریهای 

تنفسی از جمله آسم مفید است.
اســتحکام  و  ســلامت  حفــظ   
اســتخوانها: دانــه های کنجد ســیاه 
سرشــار از کلســیم و روی اســت 
 کــه ســلامت اســتخوانها را حفــظ

 می کند.

تهران کرونا زده باید تعطیل شود
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15% Decline in 
Vegetable Oil Output 
as Oilseed Imports 
Drop 51%
Atotal of 810,000 tons of 
vegetable oil were produced in 
Iran during the first half of the 
current Iranian year (March 20-
Sept. 21), showing a 15% decline 
compared with the similar 
period of last year, according to 
the secretary of Iran’s Vegetable 
Oil Industries Guild Union.“Over 
the same period and due to the 
economic sanctions imposed 
against the country, which has 
caused complications in the 

way of money transfer as well 
as forex allocation problems, 
oilseed imports saw a 51% fall 
year-on-year,” Amir Houshang 
Birashk was also quoted as 
saying by IRIB News.The official 
noted that, at present, 85% of 
the raw material for vegetable oil 
production are imported. "The 
bulk of imports are palm oil from 
Malaysia and Indonesia, soybean 
oil from Argentina and sunflower 
oil from Ukraine and Russia,” he 
was quoted as saying last year.
Most of the domestic demand for 
vegetable oils derived from colza, 
olives and corn are supplied 
locally.

International 
power, 
water expos 
delayed due to 
pandemic
The Energy Ministry 
has announced that 
two international 
exhibitions of the 
power and water 
industries, which 
were to kick off in late 
October, have been 
postponed due to the 
COVID-19 pandemic.
The 20th Iran 
I n t e r n a t i o n a l 
Electricity Exhibition 
and the 16th Iran 
International Water 
and Wastewater 
Exhibition, scheduled 
to be held from October 
28 to November 1 at the 
Tehran International 
Exhibition Center, has 
been put off to a later 
time, which will be 
announced.
The decision has 
been made in 
accordance with the 
guidelines instructed 
by the National 
Coronavirus Combat 
and Prevention 
Headquarters in 
Tehran to help fight 
Covid-19.
Iran International 
Water and Wastewater 
Exhibition is the 
biggest annual 
industrial and 
commercial event 
with the presence of 
a large number of 
domestic and foreign 
companies in this field. 
It displays the most 
innovative products 
and the most advanced 
technologies in this 
field. This exhibition 
is an opportunity for 
getting information on 
products and suppliers 
in a concentrated 
period of time. The 
presence of foreign 
companies as well as 
domestic producers 
and industrialists 
provide a good chance 
for mutual cooperation 
in view of the signature 
of contracts.  It 
creates an ideal 
platform for business 
collaborations, deals, 
product launches, and 
brand building. The 
event also acts as a 
comprehensive source 
for the industry’s 
members, potential 
business visitors, 
and prospective 
customers by 
providing exhaustive 
information on the 
industry and the latest 
trends influencing its 
progress.
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"Although in the 
past months, we 
have been in dire 
need to provide 
medicine and food 
to the people due 
to the maximum 

pressure, so far we have 
not allowed any shortage 
to be felt in the country," 
he said.
From now on, the central 
bank, along with the 
private sector, will make 
every effort to provide 
medicine and basic goods 
needed by the people 
and will not allow more 
pressure to be put on 

the people in this area, 
Hemmati said.
He further noted 
that the US move was 
“propaganda” for 
domestic purposes and 
that it would have little 
impact on imports of 
essential commodities.

This shows that the 
claims of human rights 
and humanitarianism by 
the leaders of this country 
are false and deceptive, 
and such actions will 
definitely be recorded in 
the memory of the Iranian 
nation, he said.

The US Treasury 
Department's Office of 
Foreign Assets Control 
on Thursday imposed 
sanctions on 18 Iranian 
banks and financial 
institutes in a move to 
bring the Iranian people 
to their knees.

Non-oil exports to Oman 
via Sirik top 550 tons
 Around 550 tons of non-oil commodities have 
so far been exported to Oman via the southern 
Iranian port of Sirik, Hormozgan province.
Ahmad Jamal al-Dini, the governor Sirik, said 
on Thursday that the fifth shipment worth 64 
billion rials has just been dispatched to Oman 
from the port of Sirik.
"This cargo includes fruits and vegetables, 
mineral water, paving stones, nuts, canned 
food, beans, and straw, which has been 
exported with three vessels."
Sirik’s first non-oil cargo was shipped to Oman 
five months ago, when a direct marine route 
from the Iranian port to Oman’s Shinas to boost 
trade in the province.
Sirik port complex is the second-largest wharf 
in Hormozgan province in southern Iran, 
which has a high capacity for commercial 
and tourism activities with 52 hectares of the 
hinterland and suitable ponds.

Ilam province' 
handicrafts exports top 
1$ mn in 6 month
Director-General of the Ilam province 
Cultural Heritage, Handicrafts, and Tourism 
Department announced that in the first 6 
months of the current Iranian calendar, the 
Ilam province’s handicrafts exports hit over 
$1 million.
According to the customs administration 
statistics, various handicraft products worth 
$1,092,605 have been exported to Iraq through 
the Mehran international border, Abdelmalek 
Shanbezadeh announced, adding that the 
Kilim has been the most important item 
exported to this country.
He further noted, “In addition to kilim 
which the most proponent handicraft of 
this province, wooden handicrafts, pottery, 
ceramics, traditional glass, and traditional 
blankets dubbed as Zillow, woolen rugs (called 
Jajim), copper products and felt accounts for 
the largest share of the exported items.”
Ilam province is located in the western part of 
the country, sharing 425 kilometers of border 
with Iraq.

Iran’s H1 aluminum 
output tops 200,000 
tons
 Iran’s aluminum production reached 211,779 tons 
during the six calendar months to September 21, 
indicating a 71% hike compared with the similar span 
of the last year.
According to the latest data released by the Iranian 
Mines and Mining Industries Development and 
Renovation Organization, Iran Aluminum Company 
(IRALCO) topped the list with 95,723 tons of the total 
output.
IRALCO was followed by Hormozal Aluminum 
Company with 45,444 tons, Almahdi Aluminum 
Company with 33,988 tons, SALCO with 25,000 tons 
and Iran Alumina with 11,227 tons.
Iranian manufacturers rolled out 36,866 tons of 
aluminum during the six calendar month (August 22 to 
September 21), to register an 84% jump compared with 
the last year’s corresponding month.
Alumina power production reached 121,691 tons 
during the first half, up 4$ year on year.

Governor of the Central Bank of Iran Abdolnasser 
Hemmati lasted imposing sanctions on 
the Iranian banks, and said that some of the 
sanctioned banks were handling imports of food 
and medicine and worked with foreign banks 
which still hold all the necessary waivers from the 
US government.

CBI chief condemns US imposition of 
sanctions on Iranian banks

news

He further 
noted that the 
US move was 
“propaganda” 
for domestic 
purposes and 
that it would 
have little impact 
on imports 
of essential 
commodities.
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Iran’s Central 
Bank must launch 
bartering system 
with Iraq; Official
Chairman of the Iran-Iraq Chamber of 
Commerce Yahya Ale-Eshaq says Iran’s 
exports to Iraq have slumped by 20 percent 
and urged Iran’s Central Bank to start talks 
for launching bartering system with Iraq.
Speaking to ILNA, Ale-Eshaq said that in 
case the bartering system is launched, some 
part of Iran’s problems would be resolved 
definitely, so the Central Bank due to its 
good relations with its Iraqi counterpart can 
consult on launching the bartering system.
On the current trend of trade between Iran 
and Iraq, he said the borders between Iran 
and Iraq for tourists and land travels have 
been closed by both sides due to hygienic 
reasons and it is no new issue but the trade 
goes on and one can say it is one of the best 
trade relations of Iran in the world.
 Ale-Eshaq noted that of course, the 
priorities for Iran’s trade are China, Iraq, the 
UAE, Turkey, and Afghanistan, respectively.
“Unfortunately the trade volume at the 
global level has declined because of the 

Coronavirus pandemic and regional trade 
has also been affected by it and faced decline 
but both Iran and Iraq are determined to 
expand their trade.”
Ale-Eshaq added that the important thing 
is that all government officials, economic 
activists, and public organs are after 
expanding this market, adding that in case 
the international and regional conditions 
improve, Iraq market is a very good one, 
and Iran and Iraq’s trade relations, joint 
investments, commercial services and other 
issues will improve, too.
He deplored that the problem in the field 
of banking transactions and transfer of 
forex still remain, adding that although this 
trend continues it is very slow. He urged 
the Central Bank to reach a proper formula 
for the forex commitment of exporters 
in order to save the trade and to meet the 
bank’s demands but there is still no specific 
formula yet.
He noted that Iraq and Afghanistan markets 
are different from other markets and the 
Central Bank should adopt a certain formula 
for trade with these markets.
Ale-Eshaq added that Iran’s trade with 
Iraq is a little bit different because some 
part of it is done with national currency 
rial and some part with a suitcase and this 

is now impossible due to the Coronavirus; 
and some part of the money returns to the 
country via forex shops and some through 
private bodies which is actually different 
and they can be bartered with goods and 
sometimes the trade is done with Iraq 
national currency dinar or other currencies.
He emphasized the role of the bartering 
system for trade between both states, 
saying that in case this system is launched, 
major problems of Iranian traders would 
be resolved and urged the Central Bank to 
taking advantage of its good relation with 
its Iraqi counterpart for raising the issue 
and talks with Iraqis because Iran currently 
needs raw materials and some parts for 
production units and if the bartering system 
is implemented, it is possible for Iran’s forex 
revenues to return faster to the country.
On the trend of Iran’s exports to Iraq, he 
said Iran’s earnings from exports to Iraq in 
the first half of the year was around $3.5b 
while the figure was around $12b last year. 
He further said Iran’s exports in the first 
half of the year has declined by 20 percent 
comparing to the same period last year, 
reiterating that this decline is not just for 
Iran because the global trade has been 
affected by the virus and the global trade has 
slumped around 20 percent.



 reporters on 
the sidelines of a 
cabinet session 
on Wednesday, 
Mahmoud Vaezi 
commented on the 
recent flare-up of 
fighting between 

Iran’s northwestern 
neighbors, saying 
disagreement between 
Baku and Yerevan will 
continue as long as there 
are occupied territories.
“This occupation should 
be terminated, and the 
international boundaries 
be the basis for talks. 
This is what we have 
announced in the past, 
and announce here as well. 
Our stance is clear,” the 
president’s chief of staff 
noted.
“The conflict would not be 

resolved through war. We 
must remain committed 
to a series of principles, 
and the principles that 
Iran has announced since 
the beginning are very 
clear. We believe that the 
main principle should be 
based on negotiations and 
understanding. Territorial 
integrity of the countries 
must be recognized,” Vaezi 
added.

Iranian President Hassan 
Rouhani has expressed 
Tehran’s stances in 
separate telephone 
conversations with the 
president of Azerbaijan 
and the prime minister of 
Armenia, he said.
“We, as a country that 
shares common border 
with both warring sides, 
cannot remain indifferent 
to the issue that the war 

is happening near us,” 
the Iranian president’s 
chief of staff noted, saying 
Tehran will be doing its 
utmost to end the war 
with a negotiated solution, 
IFP reported.Iran has 
already called on Baku 
and Yerevan to stop armed 
clashes and launch talks to 
settle the conflict over the 
Nagorno-Karabakh region 
politically.

US seeking to blow up Iran’s 
channels to pay for food
Iranian Foreign Minister Mohammad Javad 
Zarif noted that the US regime seeks to blow up 
Iran’s remaining channels to pay for food and 
medicine amid the COVID-19 pandemic.
In a tweet on Friday, Zarif wrote, “Amid Covid19 
pandemic, U.S. regime wants to blow up our 
remaining channels to pay for food & medicine. 
Iranians WILL survive this latest of cruelties. 
But conspiring to starve a population is a crime 
against humanity. Culprits & enablers—who 
block our money—WILL face justice.”
These remarks came as US Treasury 
Department imposed new sanctions on 18 
Iranian banks in a hostile move on Thursday. 
US Secretary of State Mike Pompeo also claimed 
that US maximum pressure on the Islamic 
Republic will continue until Iran returns to the 
negotiating table.
Spokesman Slams US’ 
Empty Offer of Aid, Urges 
Unfreezing Iran’s Money
 Iranian Foreign Ministry Spokesperson Saeed 
Khatibzadeh called on the US government to 
prove its sincerity in action after its repeated 
an “empty” offer of aid, saying Washington 
should allow South Korea to unfreeze Iran’s 
assets.
In a post on his Twitter account on Wednesday, 
Khatibzadeh said there was a great difference 
between the US words and deeds, as it kept 
offering aid to Iran while preventing the 
country from using its money to provide food 
and medicine for its people.
“US keeps repeating empty offers of ‘aid’. Here's 
an idea: Put ur policy where ur mouth is. Just 
stop blocking Iranian people’s right to use their 
own money frozen in Korea, Iraq & Japan, to be 
used for food & medicine-amid pandemic," the 
spokesman said.
To prove its intentions, the tweet said, the US 
could ask its Office of Foreign Assets Control 
(OFAC) agency to unfreeze Iran’s money in 
South Korea and send it to a Swiss trade channel 
meant to help Iran avoid US sanctions.
Back in June, Governor of the Central Bank 
of Iran Abdolnaser Hemmati said Korean 
banks are preventing Iran from using billions 
of dollars of its oil money to buy foods and 
medicines which the US alleges are exempt from 
its sanctions, Press TV reported.
Iran says South Korea is in arrears on payment 
of about 7 billion US dollars for Iranian oil 
before the US President Donald Trump's 
administration re-imposed sanctions on 
Tehran's oil industry in November 2018.

Ending Occupation Key to Resolution of 
Nagorno-Karabakh Dispute: Iranian Official

The Iranian president’s chief of staff said 
ending the occupation of territories in the 
Nagorno-Karabakh region and recognizing 
the international borders are the basis for the 
resolution of disputes between the Republic 
of Azerbaijan and Armenia.
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Armed forces, main pillar 
of country's progress: 
Defense min.
 Iranian Minister of Defense said that the Armed Forces of 
the Islamic Republic of Iran is the main element of power-
creating, development and progress of the country.
Speaking in his meeting with senior commanders of Army, 
IRGC and Law Enforcement Forces (Police) in Khorasan 
Razavi province on Wed., Brigadier General Amir Hatami 
said, “Today, Islamic Republic of Iran owes its security to 

martyrs and self-sacrifice of war veterans who did not allow 
any part of Iran to be invaded by aggressors and defended 
their land and territory with their unparalleled courage 
and bravery.”
During the First and Second World Wars, the Islamic 
Republic of Iran was invaded in spite of its neutrality and 
many famines and hardships hit its people, he said, adding, 
“The reason for Iran's withdrawal at that time was the 
existence of reckless and irrational rulers who declared 
their neutrality out of desperation and lack of power.”
Elsewhere in his remarks, the defense minister pointed 
to the strategic situation of the Islamic Republic of Iran in 
the region and added, “Iran's location in the West Asian 

region and its geographical 
conditions are such that due to 
its oil, gas, energy, waterways 
and productive resources, 
it will always be coveted by 
the enemies and this shows 
that we must always focus on 
increasing our defense power and 
national authority.”
Despite unjust and cruel sanctions 
imposed against the Islamic Republic of Iran, the 
country enjoys sustainable and lasting security, Hatami 
emphasized.

During 
Netanyahu's 
term, Israel 
has had all 
anti-Islam 
and anti-Arab 
characteristics 
and has taken 
the worst 
position 
against 
Palestine.
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Russia: 
Trump's 
Pledge to 
Withdraw 
Troops from 
Afghanistan 
Pre-Election 
Rhetoric
 US President 
Donald Trump's 
claims about 
the upcoming 
reduction in US 
military presence 
in Afghanistan are 
likely mere pre-
election rhetoric, 
Zamir Kabulov, 
Russia's special 
p r e s i d e n t i a l 
adviser and the 
head of the Foreign 
Ministry's Second 
Asian Department 
said.
"This looks like 
p r e - e l e c t i o n 
rhetoric, Trump 
most likely wants 
to show his voters 
that he fulfils 
the previous 
p r e - e l e c t i o n 
p r o m i s e s , " 
Kabulov told 
Sputnik on 
Thursday.
The Russian 
d i p l o m a t 
e x p r e s s e d 
the belief that 
A m e r i c a n 
military presence 
was not in fact 
contributing to 
the improvement 
of the situation on 
the ground.
"There is no 
problem with 
that. Does their 
presence make 
any sense? Has 
the situation 
on the ground 
improved? It has 
only degraded," 
Kabulov went on 
to say.
Earlier in the day, 
Trump pledged 
that the remaining 
US servicemen 
should be 
withdrawn from 
Afghanistan by 
Christmas.
Last month, 
David Helvey, 
the assistant 
secretary of 
defense for Indo-
Pacific security 
affairs, told the 
House Oversight 
and Reform 
S u b c o m m i t t e e 
on National 
Security that all US 
servicemen could 
be withdrawn 
from the country 
by May 2021 if the 
US-Taliban deal 
is implemented 
successfully.
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Lebanese MP:
Foreign interventions 
impeding cabinet formation in 
Lebanon
A Lebanese lawmaker says the US intervention in Lebanon, as well as 
other external interferences, have been delaying the formation of a 
new cabinet in the country.“Washington’s intervention in the internal 
affairs of Lebanon has always been negative because the US’ general 
approach in Lebanon and the region and perhaps in the world is to 
lean towards the Zionist regime; a regime has always been eyeing 
to capture our land,” Member of Lebanon's parliament Mohamed 
Nasrallah told Mehr News on Thursday.
"The long delay in the formation of a cabinet in Lebanon reveals the 
existence of regional and international interventions," he added.
On the other hand, he noted, “We are witnessing a new phenomenon 
in Lebanon called the Club of Former Prime Ministers and their 
interventions in the process of forming the cabinet.”
Nasrallah said, “In any case, I must say that public opinion in Lebanon 
is vigilant and recognizes the reality, and we hope that the long-

awaited process of forming a cabinet in this country will end as soon 
as possible.”Nasrallah said, "We are sorry to see that Lebanon does 
not have a government in the current difficult political and economic 
situation. There is no good news about the formation of a cabinet in 
Lebanon. Mentioning some names in this regard is just speculation 
without real support.”Regarding France's plan to help form a cabinet 
in Lebanon, he said, "We hope that France's plan is really aimed at 
helping Lebanon.”Although Beirut is accustomed to receiving help 
from foreigners in such cases, and even the success of the said plan 
will not lead to Beirut’s real independence."
Normalization with Zionists dismissed
The Lebanese lawmaker also commented on the recent 
developments around US-mediated talks for the demarcation of 
borders between Lebanon and the occupied Palestinian lands.
Speaker of the Lebanese Parliament Nabih Berri announced that 
Lebanon and the Israeli regime have agreed to a framework for US-
mediated talks to settle some longstanding border disputes.
Berri, however, said, “This is a framework agreement and not a final 
one.” He added that discussions would be held under the auspices 
of the United Nations at a base near the UN-monitored boundary, 
known as the Blue Line.Nasrallah maintained that the agreement 
that Berri talked about “is in fact a summary of the 10-year efforts, 

which 
eventually led to the 

development of a framework as the basis for the border 
demarcation negotiations between Lebanon and occupied 
Palestinian lands.”“This agreement is based on the 1996 agreement 
and International Resolution 1701, and is overseen by the United 
Nations.”Dismissing some claims relating such talks with the 
normalization of ties between Beirut and Tel Aviv, Nasrallah said, 
"Certainly, there are those who have evil intentions and try to relate 
this issue [talks with the Israelis] to the issue of normalization of ties.”
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Trump Says 
He Will Not 
Participate in 
Virtual Debate 
with Biden
US President Donald Trump rejected the 
idea of debating former Vice President 
Joe Biden shortly after the Commission 

on Presidential Debates announced on 
Thursday that the next debate would be 
held virtually.
“I’m not going to waste my time on a 
virtual debate. That’s not what debating 
is all about,” Trump said on Fox Business.
Trump’s decision comes as questions 
continue to swirl about his health and 
how long he will remain infectious with 
COVID-19.
The debate, scheduled for Oct. 15, would 
be held with Trump and Biden in separate 

locations “in order to protect the health 
and safety of all involved with the second 
presidential debate,” the commission 
said, the Los Angeles Times reported.
The town-hall-style event would feature 
questions from voters and will be 
moderated by C-SPAN’s Steve Scully.
The pandemic has been a challenge 
for the debate commission, especially 
since the White House has refused to 
say when Trump became infected with  
COVID-19.

New US sanctions on 
Iran crime against 
humanity
 Iranian Ambassador to UK Hamid 
Baeedinejad said that new US sanctions 
against Iranian banking and financial 
institutions aim to limit Iran’s ability to 
import essential items against COVID-19.
In a tweet on Friday, Baeedinejad wrote, “The 

new sanctions against almost all Iranian 
banking and financial institutions aim to 
limit Iran’s ability to import essential items 
against Covid-19 and therefore crime against 
humanity. This abhorrent US regime knows 
no bounds for crimes against its own people 
and others.”
These remarks came as US Treasury 
Department imposed new sanctions on 18 
Iranian banks in a hostile move on Thursday. 

US Secretary of State Mike Pompeo also 
claimed that US maximum pressure on the 
Islamic Republic will continue until Iran 
returns to the negotiating table.
Iranian Foreign Minister Mohammad Javad 
Zarif also reacted to new US sanctions on 
Iranian banks and maintained that the 
country seeks to blow up Iran’s remaining 
channels to pay for food and medicine amid 
the COVID-19 pandemic.



Legendary Iranian Vocalist Mohammad Reza 
Shajarian Dies at 80
 Iran lost legendary maestro, Mohammad-Reza Shajarian, the country’s most 
prominent and internationally-acclaimed vocalist in the area of traditional 
Persian music, to kidney cancer.President Hassan Rouhani, Foreign Minister 
Mohammad Javad Zarif, First Vice President Es'haq Jahangiri, and Minister 
of Culture and Islamic Guidance Seyed Abbas Salehi were among a host of high-
ranking officials and dignitaries who have extended their condolences over his passing, 
Press TV reported.Shajarian’s albums in 2004 and 2006 won him nomination for Grammy award 
in the Best World Music section.Also in 2006, the United Nations’ cultural body, UNESCO conferred 
him with its Mozart Medal.The UN body had also awarded him with its Picasso Medal in 1999 over 
his contribution to the enrichment and development of music.

Russian President 
Vladimir Putin has 
invited the foreign 
ministers of Azerbaijan 
and Armenia to 
Moscow for peace talks 
Friday.    “The president 
of Russia is issuing a 
call to halt the fighting 
in Nagorno-Karabakh 
on humanitarian 
grounds in order 
to exchange dead 
bodies and prisoners,” 
the Kremlin said in 
a statement.  The 
statement said Putin 
held a series of phone 
talks with Azerbaijani 
President Ilham 
Aliyev and Armenian 
Prime Minister Nikol 
Pashinyan.  It said 
Russian Foreign 
Minister Sergei Lavrov 
would mediate the 
peace talks. 
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Speaking Wednesday at the European 
Parliament plenary debate on Iran, Borrell 
said the Joint Comprehensive Plan of Action 
(JCPOA) is “in our very own European 
security interest” and “continues to deliver.”
He also expressed regret over the US 
departure from the JCPOA in May 2018 
and subsequent re-instatement of severe 
sanctions against Iran, noting that the full 
implementation of the multilateral accord 
remains crucial to salvage efforts.
“I want to be clear: As Coordinator – 
because the High Representative acts as 
coordinator of the JCPOA – I will continue 
to do everything possible to ensure the 
preservation and full implementation of 
the nuclear deal by all parties,” the top EU 
diplomat said.
“I think that this achievement of the 
European Diplomacy, which took a lot (of) 
efforts from a lot of people, from Javier 
Solana (former High Representative for 
the Common Foreign and Security Policy 
and Secretary General of the Council of 
the European) to Ms Federica Mogherini 
(former High Representative of the Union for 
Foreign Affairs and Security Policy and Vice-
President of the European Commission), 
deserves to be preserved,” he added.
Borrell also stressed that Iran is the most 
monitored country in the world by the 
International Atomic Energy Agency (IAEA) 
with now almost 400 inspections per year.
Following its unilateral withdrawal from 
the JCPOA, the US unleashed the so-called 
maximum pressure campaign against Iran 
and targeted the nation with the “toughest 
ever” economic sanctions.

Washington has also been pushing 
to dissuade the other signatories from 
remaining in the deal.
In September, the administration of US 
President Donald Trump tried and failed to 
trigger the so-called snapback provision in 
the nuclear deal aimed at re-imposing UN 
sanctions against Iran.
The United Nations Security Council (UNSC) 
member states — including the remaining 
signatories to the Iran deal — challenged 
Washington’s rationale that it was still a 
participant state to the JCPOA, citing its 
withdrawal from the nuclear agreement.
A month earlier, the Trump administration 
had suffered yet another embarrassing loss 
as it failed to keep the UN arms embargo in 
force against Iran through a resolution at 
the UNSC. The ban will be lifted on October 
18 under UNSC Resolution 2231, which 
endorsed the JCPOA.
Elsewhere in his remarks, Borrell referred 
to the US efforts to bring back UN measures 
against Iran, saying such approach was 
rejected by almost all UNSC member states 
and thus all sanctions lifting commitments 
under the agreement remain in place.
“Here I want to be very clear also, once more: 
bringing back these sanctions would have 
meant the end of the JCPOA. 13 members of 
the Security Council, including all European 
members, rejected this approach and 
underlined the importance to keep the 
agreement in place – this way supporting the 
understanding that the US is no longer part 
of the JCPOA because they freely decided to 
withdraw from it,” he underlined, Press TV 
reported.
“They were also very clear that – after 
leaving the agreement in 2018 – the United 
States was not in a position to initiate the 
so-called ‘snap back’ process of bringing 
back United Nations sanctions under the UN 
Security Council resolution 2231. As JCPOA 
Coordinator, I thus want to reiterate that all 
sanctions lifting commitments under the 
agreement remain in place.”

During the debate on Wednesday night, 
Pence tried to portray President Donald 
Trump's policies on Iran and other issues as 
a great success, while Harris denounced the 
president's approach as erratic, Middle East 
Eye reported.
When discussing Washington's relationship 
with its allies, Harris berated the US 
administration for withdrawing from the Iran 
nuclear deal and accused Trump of failing to live 
up to America's commitments.
She said nixing the multilateral pact harmed the 
United States' security.
"We were in the Iran nuclear deal with friends, 
with allies around the country," Harris said. "And 
because of Donald Trump's unilateral approach 
to foreign policy, coupled with his isolationism, 
he pulled us out and has made America less 
safe."
The agreement, known as the Joint 
Comprehensive Plan of Action (JCPOA), was 
signed between Iran and the world powers in 
2015.

Trump left the pact in May 2018 and has piled 
sanctions on various Iranian industries and 
individuals ever since. In turn, Iran has reduced 
some commitments based on the frameworks 
of the pact.
The agreement was signed when Joe Biden 
was serving as Barack Obama's vice president 
in 2015. Biden has vowed to rejoin the JCPOA if 
elected as the president.
"The thing that has always been part of the 
strength of our nation - in addition to our great 
military - has been that we keep our word, but 
Donald Trump doesn't understand that because 
he doesn't understand what it means to be 
honest," Harris said on the debate stage.
Elsewhere, Pence defended the US terrorist act 
of the assassinating top Iranian general Qassem 
Soleimani in January, claiming that Americans 
are safer because of Trump.
He said but Biden and Harris actually criticized 
the decision to assassinate General Soleimani.
Both Biden and his running mate had indeed 
questioned Trump's decision at the time, with 
many Democrats sounding the alarm against 
a possible all-out war with Iran and criticizing 
the president for lacking a sound strategy after 
leaving the nuclear deal.
Harris said, "It is essential that Congress take 
its constitutional responsibility seriously and 
work to de-escalate the situation."

JCPOA Continues to Deliver: EU’s 
Borrell

Pence, Harris argue over Iran in US election 
debate

European Union foreign policy chief Josep Borrell reiterated 
his resolve to preserve the 2015 nuclear agreement between 
Iran and world powers, saying the deal “continues to deliver” 
and emphasizing that all sanctions lifting commitments 
under the deal persist.

US Vice President Mike Pence and his Democratic rival Kamala 
Harris have clashed over a number of issues, including the US’ 
policies toward Iran, in their only televised debate ahead of the 
Nov. 3 presidential election.
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Arab states’ 
normalization of ties 
“artificial respiration” 
for Israel: MP
 Member of Majlis Committee for 
National Security and Foreign 
Affairs Ahmad Avaee said that the 
normalization of relations between the 
Persian Gulf Arab states of Bahrain and 
Emirates is like "artificial respiration" 
for the Zionist regime.
Nothing new has happened in the 
region because the same relations 
which used to be covert have now 

become overt, Avaee told IRNA in an 
exclusive interview on Tuesday.
Saying that these Arab states are 
dependent on the West, Avaee noted 
that most of these countries are ruled 
by those who have not been chosen 
through elections.
He went on to say that recently, in an 
effort to tell Zionist lobbies that he 
has done something for Israel, the US 
President Donald Trump has lately 
been trying to normalize ties between 
some Arab states and the forged regime 
of Isreal which occupies Palestine.
During Gamal Abdel Nasser’s term of 
office in Egypt, he noted, many Arab 

states regarded it as a disgrace to have 
relations with Israel, but the enormity 
of the move broke under Anwar Sadat.
The UAE and Bahrain's normalization 
of ties with the Zionist regime may have 
disappointed Muslims but in the long 
run it will not help the Zionist regime 
whatsoever, he added.
“Israel is facing reverse migration,” he 
said, “because it has not been able to 
provide security for the immigrants.”
In the past, the Zionist regime was 
able to occupy the land of Arab states 
whenever it wanted, but now Hezbollah 
is single-handedly confronting them, 
he added.



افزایش قیمت مسکن به دلیل جذابیت بازارهای دیگر است
معاون مسکن و ساختمان وزیر راه و شهرسازی گفت: افزایش قیمت مسکن در دو سال گذشته به دلیل جذابیت 

بازارهای دیگر بوده است.
محمود محمودزاده در برنامه »تیتر امشب« شبکه خبر سیما گفت: مسکن موضوع کوتاه مدت نیست و نمی شود 
در یک سال در بازار مسکن تغییر ایجاد کرد. با درک شرایط اقتصادی برنامه هایی برای مسکن طرح کردیم و در 

آینده تغییراتی را شاهد خواهیم بود.
معاون مسکن و ساختمان وزیر راه و شهرسازی افزود: در حال حاضر طرح اقدام ملی مسکن ۴۰۰ هزار واحد است و 

۷۰۰ هزار واحد هم با دستگاه های ذیصلاح قرارداد بسته شده است.
محمودزاده افزود: ما چند اقدام کوتاه مدت در بازار اجاره انجام داده ایم و اقداماتی هم در تأمین مسکن میان مدت و بلندمدت مثل 

اجاره داری حرفه ای که برای همیشه اجاره داری قانونمند می شود، انجام داده ایم.
وی گفت: ما امیدواریم با افزایش تولید، بخشی از مشکلات مسکن حل شود.

محمودزاده افزود: افزایش قیمت مسکن در دو سال گذشته به دلیل جذابیت بازارهای دیگر بوده، به همین دلیل ساخت و ساز در این زمان کمتر 
شده است.

قطع سهمیه پارچه برخی واحدهای تولیدکننده ماسک
سازمان حمایت اعلام کرد: با توجه بر ضرورت ثبت نام واحدهای تولیدکننده ماسک در سامانه جامع تجارت و 
عدم تمکین برخی از واحدهای تولیدی، سهمیه مواد اولیه واحدهای خاطی قطع گردید. به گزارش سازمان 
حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان، با توجه به تصمیمات ستاد لجستیک مقابله با کرونا مبنی بر ضرورت 
ثبت نام واحدهای تولیدکننده ماسک در سامانه جامع تجارت و علی رغم پیگیری ها و اخطارهای صادره از سوی 

سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان مبنی بر الزام به ثبت نام و دریافت نقش در سامانه مذکور توسط 
واحدهای تولیدکننده ماسک و عدم تمکین برخی از واحدهای تولیدی، سهمیه مواد اولیه واحدهای خاطی قطع 

گردید. در متن این اطلاعیه آمده است: کلیه واحدهای اقتصادی فعال در فرآیند تأمین ماسک اعم از تولیدکنندگان مواد 
اولیه، ماسک و عوامل توزیع و عرضه مکلف به ثبت نام در سامانه و دریافت نقش و ثبت اطلاعات تولید و توزیع خود می باشند و بر 

این اساس کلیه واحدهای مذکور نیز می توانند جهت آموزش ثبت اطلاعات در سامانه جامع تجارت ازطریق لینکntsw.ir/نسبت به دریافت فایل 
راهنمای تصویری اقدام نمایند. شایان ذکر است کلیه شرکت های تولیدکننده ماسک ملزم به تحویل کالا، مطابق سهمیه دریافتی مواد اولیه به مراکز 
مجاز تعیین شده بوده و با رعایت قیمت مصوب می باشند و در صورت تخطی، به ویژه در فروش خارج از شبکه توزیع تعیین شده و با قیمت هایی بالاتر 

از نرخ مصوب، ضمن قطع سهمیه و جایگزینی سایر واحدها، پیگیری پرونده تخلفاتی آن ها توسط مراجع قانونی در دستور کار قرار خواهد گرفت.
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اگر سامانه هوشمند 
سوخت می توانست 

جلوی قاچاق را 
بگیرد، این موضوع 

درباره قاچاق 
گازوییل محقق 

می شد، پس این 
نشان می دهد که 
سامانه هوشمند 

سوخت چنین توانی 
را ندارد
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زیرساخت ها برای 
تعیین دستمزد 

منطقه ای فراهم نیست
یک فعال حوزه کار شکل گیری بخش 
خصوصی قدرتمند در کشور را پیش 
نیاز تعریف مزد منطقه ای دانست و 
گفت: زمانی که حداقل های زندگی 
کارگران و هزینه های معیشت آنها 
را پذیرفتیم می توانیم به بحث مزد 

منطقه ای ورود کنیم.
علی حیدری درباره آغاز پژوهشها در 
وزارت کار برای بررسی مزد منطقه 
ای اظهار کرد: شاید در ماده ۴۱ قانون 
کار به مزد منطقه ای و صنایع اشاره 
شده باشــد ولی این بحث زمانی می 
تواند مطرح شود که بتوانیم حداقل 

دستمزد را پوشش دهیم.
وی افــزود: حداقــل دســتمزد به 
مزدی مــی گویند کــه صرفنظر از 
موقعیت جغرافیایــی، حداقل های 
زندگی کارگــران را تامین کند ولی 
می بینیم که خانوارهای کارگری با 
میزان دستمزدی که برایشان تعیین 
و تصویب می شود همچنان در تامین 
هزینه های معیشتی مشکل دارند. 
متاسفانه در تعیین حداقل مزد دچار 
چالش هستیم و نمی توانیم متناسب 
با هزینه های معیشت کارگران نرخ 
دستمزد را در شورای عالی کار تعیین 
کنیم. این فعال حوزه کار با اشــاره 
به تعیین مزد منطقه ای در برخی از 
کشورها گفت: در تمام کشورها یک 
مزد حداقلی وجود دارد که بر اساس 
آن نیازهای معیشتی نیروی کار تامین 
و تضمین می شود ولی وقتی از مزد 
منطقه ای صبحت می شود، سطوح 
بالاتری از مزد حداقلی است که غالبا 
روی مولفه هایی همچون ســرمایه 
گذاری در صنایع یا مهاجرت نیروی 

کار تاثیرگذار است.
حیدری گفت: با توجه به چالشهایی 
که در بحث تعیین حداقل دستمزد 
کارگران طی سالهای گذشته وجود 
داشته امکان تعیین مزد منطقه ای 
در شرایط حاضر فراهم نیست و زمانی 
که حداقل های معیشــت کارگران 
و هزینه های واقعی زندگــی آنها را 
بپذیریم می توانیم به مزد منطقه ای 

ورود کنیم.
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در سال ۱۳۹۴ با توجه به 
کاهش جهانی قیمت نفت، 
بهای فرآورده های نفتی نیز 
کاهش یافت. از این رو اگر 
دولت طرح سهمیه بندی 
را حفظ می کرد، ناچار بود 
بنزین غیر سهمیه ای را به 
قیمتی بالاتر از ۱۰۰۰ تومان عرضه کند 
که این مفهوم را در برداشت که بنزین به 
قیمتی بالاتر از فوب خلیج فارس به مردم 
فروخته شده است؛ بنابراین دولت به تک 

نرخی کردن بنزین اقدام کرد.
پس از تک نرخی شــدن بنزین، مردم 
هنگام ســوخت گیری، ترجیح دادند از 
کارت سوخت جایگاهدار به جای کارت 
سوخت شخصی اســتفاده کنند. اما در 
سال های بعد با توجه به افزایش قیمت 
دلار و همچنین قیمت نفت خام، کم کم 
قیمت بنزین داخلی نسبت به فوب خلیج 
فارس کاهش چشــم گیری پیدا کرد و 
این امر دولت و مجلس را بر آن داشت تا 
مجددا طرح سهمیه بندی بنزین یارانه ای 
را شروع کنند و این بدان معنا بود که مردم 

باید مجددا از کارت ســوخت شخصی 
برای سوخت گیری استفاده کنند چون 
با اســتفاده از کارت سوخت جایگاه باید 
از بنزین بــا نرخ غیر یارانه ای اســتفاده 

می کردند.
بر این اســاس فعالیت جــدی تر کارت 
سوخت شخصی در جایگاه ها این شائبه 
را به وجود آورد که کارت سوخت مجددا 
احیا شــده و تصمیم نادرســت موجب 
تحمیل خسارت به کشــور شده است، 
این در شرایطی است که طبق آمار ارائه 
شده از ســوی وزارت نفت، با وجود تک 
نرخی شــدن قیمت بنزیــن در خرداد 
۱۳۹۴، کارت سوخت هیچگاه حذف نشد 
و از زمان شروع فعالیت سامانه هوشمند 
سوخت از نیمه دوم ســال ۱۳۸۵ که به 
صورت پایلوت راه اندازی شده و از ششم 
تیرماه ۱۳۸۶ با سیستم سهمیه بندی، تا 
کنون ادامه داشته و هرگز خودرویی طی 
این سالها بدون کارت سوخت)شخصی 
یا جایگاه( نمیتوانسته به سوخت گیری 

اقدام کند.
بنا بر اظهارات وزیر نفت از ســال ۱۳۹۲ 
تــا اوایــل ۱۳۹۸ بیــش از ۹ میلیون 
کارت نو شــماره و بیش از ۷۰۷ میلیون 
کارت المثنی صادر شــده و هر ساله نیز 
قراردادهایی با هزینه حدود ۱۰۰ میلیارد 
تومان در ســتاد شــرکت ملی پخش و 
مناطق آن به منظور پشتیبانی و به روز 
رسانی این سامانه )نرم افزار، سخت افزار( 

منعقد شده است.
اما سوالی که در اینجا مطرح می شود این 
است که کارت سوخت در سال های اخیر 
چه تاثیری بر میزان قاچاق این فراورده 
نفتی در کشور گذاشته اســت؟ در این 
رابطه علیرضا صادق آبادی - مدیرعامل 
شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های 
نفتی ایران- به ایسنا گفت: شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی ایران در طول 
این ســال ها به هیــچ مصرف کننده ای 
بدون کارت هوشــمند سوخت فرآورده 
گازوییل عرضــه نکرده اســت و تمام 
مصرف کنندگان فقط با کارت سوخت و بر 
اساس پیمایش سوخت گیری می کنند؛ 
این درحالی اســت که غالب کشفیات 
قاچاق فرآورده های نفتی در این سالها به 

گازوییل مربوط بوده است.
بنابراین اگر ســامانه هوشمند سوخت 
می توانست جلوی قاچاق را بگیرد، این 
موضوع درباره قاچــاق گازوییل محقق 
می شد، پس این نشان می دهد که سامانه 
هوشمند سوخت چنین توانی را ندارد، به 
گفته صادق آبادی اما شاید عده ای دوست 
دارند، فکر کنند می شود کارتی طراحی 
کرد که بدون سیاســت قیمتی و بدون 
محدودیت، مصرف را کــم کند و بتواند 

جلوی قاچاق گازوییل را بگیرد.
به گفته وی حتی در کشــفیات بنزین 
قاچاق که کمتر از ۳ درصد کل کشفیات 
قاچــاق فرآورده های نفتــی را به خود 

اختصاص می دهد، می بینید که باز هم 
آن کشفیات در اســتان هایی بوده که به 
هیچ وجه بدون کارت سوخت شخصی، 

بنزین توزیع نشده است.
وی دربــاره نقــش کارت ســوخت در 
جلوگیری از قاچاق معتقد است: توزیع 
ســوخت از طریق کارت سوخت چه در 
بنزین و چــه در گازوییل نقش عمده ای 
در جلوگیری از قاچاق فرآورده نخواهد 
داشت؛ اما عجیب است که عده ای هنوز 
مدعی انــد که می توانســتند اعدادی از 
ســامانه بیرون بیاورند که بر اساس آن 
بفهمند قاچاق بنزین در کشــور انجام 
می شود یا خیر و یا عدد آن چقدر است. 
باید به این نکته توجه کــرد که قاچاق 

فعالیتی بدون نشانه است، بنابراین عدد 
دقیقی نمی توان برای آن عنوان کرد.

گفتنی اســت در ســال ۱۳۹۵ قیمت 
بنزین بر اساس فوب خلیج فارس ۹۹۲ 
تومان بوده اســت، در آن ســال نرخ ارز 
حدود ۳۲۰۰ تومان بــود و قیمت نفت 
هم در محدوده ۳۰ تــا ۴۰ دلار برای هر 
بشکه معامله می شد. یعنی قیمت فوب 
خلیج فارس بنزیــن از قیمت داخلی آن 
ارزان تر بود، بنابراین منطقی اســت که 
قاچاق بنزیــن در آن بازه زمانی ســود 
اقتصادی در برنداشته است، به ویژه آنکه 
کار قاچاق حتی با ۱۰ تا ۲۰ درصد سود هم 
به صرفه نیست و به دلیل ریسک پذیری 
حاشیه سود بالایی می خواهد، بنابراین 

مصرف در سال ۹۵ که ۷۵ میلیون لیتر 
بوده که مصرف واقعی بنزین است.

حال با توجه به رشد ۳۳ درصدی تعداد 
خودروهای شخصی از ســال ۱۳۹۵ تا 
۱۳۹۸ اگــر همین رشــد بــه میزان 
مصرف بنزین تعمیــم پیدا کند، به عدد 
۹۹ میلیون لیتر در روز در ســال ۱۳۹۸ 
میرسیم که میانگین مصرف بنزین قبل 
از سهمیه بندی در سال گذشته در حدود 
همین میزان بود. بنابراین  بر اساس آمار 
و اطلاعات موجود می توان گفت که به 
رغم اینکه کارت سوخت هیچ گاه حذف 
نشده، اما استفاده یا عدم استفاده از کارت 
سوخت شــخصی نیز تاثیری بر میزان 

قاچاق بنزین نداشته و نخواهد داشت.

بعد از سهمیه بندی مشکلات حل شد؟ 

رابطه کارت سوخت و قاچاق بنزین
برخی بر این موضوع را مطرح مــی کنند که حذف کارت 
سوخت به افزایش قاچاق سوخت منجر شد. این در حالی 
است که به گفته مسئولان کارت سوخت هیچ گاه حذف نشده 
بلکه از سال ۱۳۹۲ تا اوایل ۱۳۹۸ بیش از ۹ میلیون کارت نو 

شماره و بیش از 7.7 میلیون کارت المثنی صادر شده است.

گــــزارش

چرا حباب سکه باد کرد و قیمت ها سر به فلک کشید؟

رییس اتحادیــه طلا و جواهــر تهران گفــت: به دلیل 

محدودیت هایی که برای عرضه سکه وجود دارد با افزایش تقاضا امکان ایجاد حباب 
در قیمت آن وجود دارد.

»ابراهیم محمدولی« به وجود تقاضای غیرمنطقی در بازار اشاره کرد و افزود: در شرایط فعلی 
افرادی که نقدینگی در اختیار دارند، به بازار طلا وارد شده اند و تقاضا برای خرید طلای آبشده 
و سکه به شدت افزایش پیدا کرده است. رییس اتحادیه طلا و جواهر تهران ادامه داد: در شرایط 
فعلی که تقاضای زیادی برای سکه و طلای آبشده وجود دارد، بازار طلا تنها در بخش سکه، گاها با 
حباب مواجه می شود. به عنوان مثال در حال حاضر بعد از افزایش هیجانی قیمت طلا در روزهای 
دوشنبه و سه شنبه ما شاهد حباب بیش از یک میلیون و ۵۰۰ هزار تومانی برای قیمت گذاری 
سکه تمام بهار آزادی طرح جدید هستیم. وی افزود: البته نباید فراموش کنیم که طلا، صرفا 
تحت تاثیر قیمت جهانی طلا و قیمت ارز در بازار آزاد قیمت گذاری می شود و حجم تقاضا تاثیر 

زیادی بر آن ندارد. به عنوان مثال اگر در چهارشنبه گذشته بازار شاهد نوسان خاصی نبود، دلیل 
آن کاهش تقاضا یا افزایش عرضه نبود، بلکه به دلیل کاهش قیمت جهانی طلا و آرامش در بازار 
آزاد طلا این شرایط ایجاد شد. اما در بخش سکه تا حد اندکی این موضوع متفاوت است و به دلیل 
محدودیت هایی که برای عرضه آن وجود دارد، در مواجهه با تقاضای بسیار زیاد، امکان ایجاد 
حباب در قیمت آن وجود دارد. محمدولی در خصوص کاهش شدید قیمت طلا در یکشنبه 
گذشته نیز خاطرنشان کرد: گاهی اوقات بازار طلا تحت تاثیر مسائل سیاسی نیز قرار می گیرد. این 
مساله، پدیده ای جهانی است و در هفته گذشته پس از آن که خبر بستری شدن رئیس جمهوری 
آمریکا به دلیل ابتلا به کرونا اعلام شد، قیمت طلا در بازارهای جهانی کاهش یافت. علاوه بر آن 
کاهش شــدید قیمت ارز در بازار آزاد نیز رخ داد که این دو مسئله منجر به کاهش حدود یک 

میلیون تومانی قیمت سکه بهار آزادی و همچنین طلای خام در بازار داخلی شد.
ایرنا

خـــبــــر
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

فناوران با کپی کردن استارت آپ های خوب دنیا بخشی از ریسک خود را کاهش دهند
معاون توسعه صندوق نوآوری و شکوفایی گفت: بزرگان استارت آپی کشور نیز هیچ کدام برای اولین بار 

در دنیا و ایران ایجاد نشده اند، بلکه همه یک کپی هوشمندانه و ایرانی شده از حوزه های مختلف هستند.
سیاوش ملکی فر امروز در رویداد مجازی جذب سرمایه در حوزه آموزش از سلسله رویدادهای دوشنبه های 
استارت آپی صندوق نوآوری و شکوفایی، افزود: با توجه به توسعه فناوری در دنیا ما شاهد یک روند بازآفرینی 

در حوزه آموزش بودیم و شیوع ویروس کووید 19 به این قضیه دامن زد و باعث شد نیاز ما به استارت آپ های 
این حوزه بیشتر شود. 

وی اظهار کرد: با توجه به شیوع این بیماری در ایران و به پیرو آن اعمال محدودیت ها، بخشی از بار بیماری کووید 
19 در حوزه آموزش را استارت آپ ها انجام دادند. ملکی فر با بیان اینکه با توجه به گذشت هفت ماه از شیوع این بیماری الان بازار 

برای فعالیت استارت آپ ها در حوزه آموزش عالی و آموزش و پرورش بزرگتر شده است، یادآور شد: تقاضا نیز بیشتر شده و در این راستا صندوق 
نوآوری و شکوفایی با همکاری وزارت آموزش و پرورش و وزارت علوم، تحقیقات و فناوری تلاش کرده است استارت آپ های توانمند این حوزه 
را شناسایی و به سرمایه گذاران معرفی کند. وی با اشاره به معرفی 6 استارت آپ حوزه آموزش در این دوره از رویداد، یادآور شد: از این تعداد 

استارت آپ، دو استارت آپ توانستند قبل از ورود به این رویداد سرمایه مورد نیاز خود را جذب کنند.

افراد در زمینه حضور در 
سازمان های تجاری باید نسبت 

به مسئولیت اقدامات  شان توجه 
داشته باشند. متاسفانه برخی از 
کارمندان در صورت بروز مشکل 

از پذیرش هرگونه مسئولیتی 
پرهیز می  کنند

،،
فرصت امروز

یادداشـــت
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برخــی از عــادت های 
کارآفرینــان نیز همین 
مسئله را ایجاد می  کند. 
بسیاری از کارآفرینان در 
مقیاسی وسیع نسبت به 
مدیریت وضعیت کاری  
شان و کاهش رفتارهای 
نامناسب اقدام نمی  کنند. عادت های 
نامناســب در زمینه کســب و کار و 
همکاری با شرکت  های بزرگ همیشه 
موجب دردسر می  شود. در ادامه مقاله 
کنونی به بررسی برخی از عادت های 
نامناســب کارآفرینــان و کارمندان 
خواهیم پرداخت. اگر شما نیز دارای 
یکی از عادت های ذیل هستید، باید 
هرچه سریع  تر نســبت به ترک آن 
اقدام نمایید. در غیــر این صورت هر 
لحظه امکان مواجهه بــا پیام اخراج 

از سوی شرکت وجود خواهد داشت.

  1. سیگار کشیدن
استفاده از سیگار یکی از عادت های 
نامناسب و آزاردهنده برای اطرافیان 
اســت. برخی از کارآفرینان حتی در 
محل کار نیز اقــدام به اســتفاده از 
ســیگار می  کنند. یکی از نمونه  های 
مناسب در زمینه تاثیر منفی سیگار بر 
روی وضعیت کاری مربوط به حضور 
در جلسه  های مهم اســت. اگر یک 
کارآفرین در جلســه کاری همراه با 
بوی سیگار حضور پیدا کند، برداشت 
مناســبی از وی در میان همکارانش 
صورت نخواهد گرفــت. این یک امر 
طبیعی محسوب می  شود. به هر حال 
هیچ کارآفرین یا شــرکتی تمایل به 
همکاری با یک فرد درگیر مشکلات 

در زمینه ترک سیگار ندارد.
بسیاری از مشکلات تنفسی ناشی از 
استفاده از سیگار است بنابراین ترک 
استفاده از آن برای حفظ سلامت فرد 
و افراد اطرافــش ضروری خواهد بود. 
امروزه بسیاری از شرکت  های بزرگ 
قوانین مختلفــی در زمینه ضرورت 

ترک سیگار یا حتی منع استفاده از آن 
تعیین کرده  اند. این قوانین در صورت 
عدم رعایت از ســوی کارآفرینان یا 
اعضای شــرکت نتایج ناگواری مانند 

اخراج در پی خواهد داشت.

  2. پرهیز از پذیرش مسئولیت
افراد در زمینه حضور در سازمان های 
تجاری باید نســبت به مســئولیت 
اقدامات  شــان توجه داشــته باشند. 
متاســفانه برخی از کارمنــدان در 
صورت بروز مشکل از پذیرش هرگونه 
مســئولیتی پرهیز می  کنند. این امر 
مشکلات سازمان را به شدت پیچیده 
خواهد کــرد. بدون تردیــد در پایان 
ماجرا مسئول اصلی ایجاد بحران در 
قالب تیم کاری یا یک فرد مشــخص 
خواهد شــد. نکته مهم در این میان 
پذیرش مسئولیت از همان روز نخست 
اســت. اگر کارمندان و مدیران ارشد 
مســئولیت شــان را به خوبی پذیرا 
باشــند، احتمال بروز ریســک  های 
بزرگ در عرصه کســب و کار کاهش 
پیدا خواهد کرد. امروزه بســیاری از 
کارمنــدان به دلیل عدم آشــنایی با 
فرآیندهای کاری و مســئولیت  شان 
اقدام به پذیرش ریســک  های بزرگ 
می  کننــد. این امر نتیجه به شــدت 
منفی بر روی وضعیت کسب و کارها 

بر جای می گذارد.

  3. تاخیــر در زمینه حضور در 
دفتر کار

حضور به موقــع در محل کار اهمیت 
بسیار زیادی دارد. شــرکت  ها اغلب 
اقدام به تعیین ساعت  های مشخص 
بــرای حضــور و خــروج کارمندان 
می کنند. این امر امکان فعالیت منظم 
و ایجاد هماهنگی در میان بخش های 
مختلف شــرکت را فراهــم می  کند. 
بــدون تردیــد برخی از شــرکت ها 
دارای ســاعت  هــای کاری منعطف 
 تری هستند، اما در نهایت کارمندان 
باید تابع تصمیم  گیری  های مدیران 
در زمینه ســاعت  های کاری باشند. 
اگر یک یا چند کارمنــد برای مدت 
زمانی طولانی اقدام به حضور با تاخیر 
در محل کار نماینــد، تیم مدیریتی 
برای آنها تشکیل جلسه فوری خواهد 
داد. متاسفانه اغلب شرکت  ها شانس 
دوباره با کارمنــدان دارای تاخیر در 
زمینه حضور در محل کار نمی  دهند. 
این امر حتــی برای مدیران ارشــد 
شــرکت  ها نیز یکسان اســت. با این 

حســاب حضور به موقع در محل کار 
باید به عنوان یک ضــرورت اجتناب 

 ناپذیر لحاظ شود.
حضور بــه موقع در محــل کار تاثیر 
بسیار مثبتی بر روی ذهنیت دیگران 
از مــا دارد. بســیاری از کارمنــدان 
حتی اندکی زودتر از ســاعت شروع 
بــه کار در دفتــر حضور پیــدا می 
 کنند. این امر با هدف ســازماندهی 
هرچه بهتر شــرایط برای شروع کار 
در ساعت مقرر است بنابراین حضور 
به موقع در محیــط کار باید اولویت 
 اصلــی کارآفرینــان و کارمنــدان 

باشد.

  4. عدم توجه به خواب مناسب
اســتراحت مناســب در طول شبانه 
روز اهمیت بســیار زیادی دارد. اگر 

ساعت کاری شــما در عرصه کسب 
و کار شامل صبح بســیار زود است، 
باید ساعت خواب  تان را با این شرایط 
هماهنگ سازید. بسیاری از کارمندان 
و کارآفرینان شب  ها تا دیروقت بیدار 
هســتند. این امر حتی اگــر با هدف 
مدیریت امور کســب و کار هم باشد، 
مضر خواهد بود بنابراین باید نسبت 
به این شرایط تجدیدنظر اساسی روا 

داشت.
کســب و کارهای مختلف در زمینه 
ارزیابی وضعیت کارمندان به میزان 
خستگی  شان در هنگام فعالیت توجه 
دارند. اگر یک کارمند دچار خستگی 
بیش از اندازه باشــد، به احتمال زیاد 
نسبت به ساعت  های مناسب خواب 
و استراحت بی  توجه بوده است. این 
امر شرایط بسیار دشواری برای برندها 

به منظور مدیریــت کارمندان ایجاد 
خواهد کرد. واکنش بسیاری از برندها 
نسبت به این شرایط اخراج کارمندان 
موردنظر اســت بنابراین در صورت 
عدم رعایت نکات مربوط به استراحت 
مناسب و به موقع امکان از دست دادن 

شغل افراد وجود خواهد داشت.

  5. منفی  باقی مداوم
نگاه منفی به امــور مختلف در حوزه 
کســب و کار امر رایجی محســوب 
می شود. بســیاری از تیم های کاری 
در تلاش بــرای افزودن افــرادی با 
نگاه منفی به دامنه همکاران شــان 
هســتند. این امــر با هــدف ایجاد 
تردید نســبت به تصمیم های نهایی 
و بهبود کیفیت شــان تا جای ممکن 
اســت. نکته مهم در این میان تعیین 
مرزی میان نگاه منفــی به وضعیت 
کاری و منفی باقی مداوم اســت. اگر 
یک کارمند به طور مداوم نگاه منفی 
به تمــام فعالیت های برند داشــته 
باشــد، امکان تاثیرگــذاری و جلب 
 نظر همکارانش را از دســت خواهد 

داد.
بســیاری از برندها به طــور مداوم با 
مشــکلاتی در زمینــه مدیریــت 
کارمندان منفی  باف مواجه هستند. 
اگر شــرکت  ها در زمینــه مدیریت 
وضعیــت آنها راهــکار مطلوبی پیدا 
نکنند، سرنوشــت نهایی آنها اخراج 
خواهد بود. بدون تردید از دست دادن 
موقعیت شغلی به دلیل منفی  بافی بار 
مالی ســنگینی بر روی برندها ایجاد 

می کند بنابراین اگر شــما به عنوان 
کارمند یا کارآفریــن حاضر در یک 
شــرکت اظهارنظرهای منفی زیادی 
دارید، باید نسبت به کاهش تعدادشان 
اقدام نمایید. در غیر این صورت شاید 
به زودی مجبور به جست  وجو برای 

شغلی تازه شوید.

  6. عدم مشــارکت بــا تیم 
کارمندان

امروزه اغلب کارها در شــرکت  ها به 
صورت تیمی مدیریت می  شــود. اگر 
یک کارمند در شرایط کنونی توانایی 
یا تمایل حضور در تیم  های کاری را 
نداشته باشد، وضعیت برای پیشبرد 
طرح  هــای مختلف دشــوار خواهد 
شد. تاکید اصلی مدیران ارشد برای 
اســتخدام کارمندان ارزیابی توانایی 
همکاری تیمی  شــان است بنابراین 
اگر یک کارمند این توانایی را از دست 
بدهد، به زودی با مشــکلات زیادی 

مواجه خواهد شد.
خوشــبختانه امــروزه کلاس  های 
آموزشی بسیار زیادی در زمینه روابط 
عمومی و تعامل با دیگران وجود دارد. 
بدون شــک چنین دوره  هایی امکان 
بهره  گیری از ســوی کارمنــدان را 
نیز دارد بنابراین در صــورت تردید 
نسبت به توانایی  های  تان باید نسبت 
به حضور در کلاس  هــای موردنظر 
اقدام نماییــد. در غیر ایــن صورت 
وضعیت بسیار دشــواری برای تداوم 
 حضــور در برند موردنظــر خواهید

 داشت.

عادت هایی که می تواند موجب اخراج کارمندان شود؛ 

عادت های خطرناک کارآفرینان
علاقه به فعالیت در حوزه کسب و کار مربوط به طیف خاصی 
از افراد نیست. امروزه بسیاری از کارآفرینان و کارمندان در 
شرکت  های مختلف نسبت به کار شــما علاقه بالایی نشان 
می دهند. این امر ناشی از حضور در عرصه  های مناسب فعالیت 
و علاقه شخصی است. بدون شک وقتی یک کارآفرین یا کارمند 
به حوزه فعالیتش علاقه دارد، نسبت به مدیریت وضعیت کاری 
و کاهش ریسک  های موجود در زمینه وضعیت کاری  اش اقدام 
خواهد کرد. متاسفانه برخی از کارمندان در شرکت های بزرگ 

با اشتباهات کوچک و ساده سابقه  شان را زیر سوال می  برند.

کسب و کارهای مختلف 
در زمینه ارزیابی 

وضعیت کارمندان 
به میزان خستگی 

 شان در هنگام فعالیت 
توجه دارند. اگر یک 

کارمند دچار خستگی 
بیش از اندازه باشد، به 
احتمال زیاد نسبت به 

ساعت های مناسب 
خواب و استراحت 
بی توجه بوده است

حمایت مناطق آزاد از استارت آپ های حوزه بازنشستگان
مشاور رئیس جمهوری و دبیر شورای عالی مناطق آزاد گفت: مناطق آزاد از 
خدمات استارت آپ های خدمات رسان به بازنشستگان حمایت می کند.

به گزارش صندوق بازنشستگی کشوری، مرتضی بانک در بازدید از مرکز ارتباط با ذینفعان صندوق بازنشستگی 
کشوری و چندین پروژه شرکت های نوآور )استارت آپی( در زمینه های مختلف مورد نیاز سالمندان افزود: 
استفاده از ظرفیت های فضای مجازی و امکانات ارتباطی و شرکت های نوآورانه، ابتکار بسیار مناسبی است که 

مدیریت صندوق بازنشستگی کشوری، بستر آن را به خوبی فراهم کرده است.
وی ادامه داد: رویکرد دوسویه صندوق بازنشستگی در شناسایی نیازها و به کارگیری خلاقیت و نوآوری برای 
پاسخگویی به آنها می تواند الگوی مناسبی برای سیستم ها و ســازمان های خدماتی در کشور شود، اینکه 
استارت آپ ها به صورت متمرکز خدمات مورد نیاز را با توجه ویژه به حداکثر سهولت ممکن طراحی می کنند، 

قابل توجه است.
بانک افزود: شاید تصور عمومی آن باشد که تکنولوژی های جدید و شرکت های استارت آپی برای بازنشستگان 
و سالمندان کاربردی ندارد؛ درحالیکه فعالیت های این مرکز نشان داد از این طریق می توان تحولی را در جهت 

بازآفرینی نقش سالمندان در فعالیت های اجتماعی و ارتقای کیفیت زندگی آنان به وجود آورد.
وی همچنین با اشاره به توضیحات ارائه شده از سوی مدیران اپلیکیشن ها گفت: برخی از این اپلیکیشن ها علاوه 
بر آنکه خدماتی به بازنشستگان و سالمندان ارائه می دهند، بستری هم برای استفاده از خدمات، دانش و تجربه 
بازنشستگان و تولید ثروت و ارزش افزوده برای آنان فراهم می کنند که اقدامی بسیار مهم، خلاقانه و ابتکاری 
است. مشاور رئیس جمهوری با اشاره به گستره جمعیتی جامعه بازنشستگان و سالمندان کشور تصریح کرد: 
فعال شدن شرکت های نوآور و خدمات مجازی در میان این قشر، می تواند هم در بهبود وضعیت اجتماعی و 
اقتصادی و سلامت سالمندان موثر باشد و هم بازار و فرصت مناسبی برای ورود دانش آموختگان و دانشجویان 

رشته های علوم اجتماعی و ارتباطات فراهم می سازد.

آی سی تی نیوز
گــــــزارش

استارت آپ

چگونه می توان 
کارگزاری ناظر سهام 
عدالت را تغییر داد؟

یک مقام مسئول گفت: سهامداران 
عدالت اگر در تغییر کارگزاری به 
مشــکل برخوردنــد در ابتدا با 
کارگــزاری مبدا مطــرح کنند 
اگر اقدامی نشــد از کارگزاری به 
واحد نظارت های سازمان بورس 

مربوطه شکایت کنند.
محمدجــواد فرهانیــان، مدیر 
برنامه ریزی و توســعه شــرکت 
ســپرده گذاری مرکــزی اوراق 
بهادار و تسویه وجوه گفت: سایت 
کارگزاری یا بانکی که سهامداران 
ســهام عدالت برای اولین بار به 
آن مراجعه می کننــد به عنوان 
کارگزاری ناظر انتخاب می شود. به 
عنوان نمونه اگر سهامداران برای 
فروش ســهام خود به یک بانک 
مراجعه کرده اند کارگزاری همان 
بانک، کارگزاری ناظر وی شناخته 
می شود و یا اگر برای فروش سهام 
عدالت به سایت کارگزاری خاصی 
رجوع کرده اند، همان کارگزاری، 

کارگزاری ناظر وی است.
وی با بیان اینکه در ســایت این 
کارگزاری ها، لیست دارایی های 
سهام عدالت ســهامداران کاملًا 
قابــل مشــاهده اســت و در آن 
به ســادگی و به صــورت آنلاین 
می توان ســفارش فروش را قرار 
داد و یا آن را لغو کرد، ادامه داد: تا 
قبل از اینکه سهامدار سهامش را به 
فروش برساند امکان تغییر کارگزار 
ناظر وجود دارد اما به محض اینکه 
ســفارش فروش قرار داده شد و 
سفارت ســفارش باز و در جریان 
وجود داشــت تا قبــل از تکمیل 
عملیات فروش سهام عدالت دیگر 
امکان تغییر کارگزار ناظر وجود 

نخواهد داشت.

  امکان لغو سفارش تا قبل از 
به جریان افتادن فروش

فرهانیان افــزود: قبــل از اینکه 
سفارش وارد سیســتم شود و در 
نوبت اجرا برود امکان لغو سفارش 
نیز وجود دارد امــا بعد از انتقال و 
اجرای ســفارش امکان کنســل 
کردن وجود ندارد. وی درباره نحوه 
تغییر کارگزاری ناظر فروش سهام 
عدالت، تشــریح کرد: اگر فروش 
سهامی که ســهامدار عدالت به 
فروش گذاشــته است، به صورت 
کامل انجام شــد و سهامدار قصد 
تغییر کارگزاری ناظر را داشــت، 
باید کارگزار ناظــر فعلی، امکان 
تغییر کارگزاری را فراهم کند اما 
متأسفانه برخی از کارگزاری ها در 

این زمینه کم کاری می کنند.

  ســهامداران عدالــت به 
کارگزاری خاطی شــکایت 

کنند
مدیر برنامه ریزی و توسعه شرکت 
سپرده گذاری مرکزی ادامه داد: 
اگر ســهامداران هنوز سفارشی 
را ثبت نکرده اند یا ســفارش آنها 
در کارگــزاری به صورت کامل به 
فروش رفته است اما سهامدار برای 
تغییر کارگزاری ناظر به مشــکل 
برخورده است در ابتدا به کارگزاری 
مبدا مراجعه کرده و تقاضای تغییر 
کارگزاری اعلام شود چرا که کلید 
این اقــدام در دســت کارگزاری 
مبدا است اما اگر کارگزاری به هر 
دلیل همکاری نکرد سهامداران 
عدالــت می توانند بــا تماس به 
واحد نظارت های سازمان بورس 
 از کارگــزاری مربوطه شــکایت

 کنند.

صبحانه آنلاین
تحلیــل بورس

ISFAHAN
N E W S

آگهى  مناقصـه (نوبت دوم)

محمد مغزى نجف آبادى - شهردار نجف آباد شناسه: 1007606

چاپ دوم

شهردارى نجف آباد در نظر دارد به استناد بند22 مصوبه شماره  98/3666 مورخ 98/11/28 شوراى محترم اسلامى شهر، 
عملیات  احداث  شبکه 20 کیلو ولت هوایى و زمینى بوستان زندگى غربى واقع در منطقه دو شهردارى نجف آباد را با مجموع برآورد اولیه به مبلغ 
19,400,000,000 ریال بدون احتساب تعدیل و ما به التفاوت، از محل اعتبارات عمرانى سال 1399 شهردارى و براساس  جداول پیشنهاد بها  به 

پیمانکار واجد شرایط واگذار نماید. 
شرایط شرکت در مناقصه: شرکت کنندگان باید  داراى شخصیت حقوقى مستقل و اساسنامه و رزومه کارى مرتبط و تجهیزات و ماشین آلات 
متناسب و همچنین صلاحیت لازم (تایید صلاحیت از امور برق شهرستان)  با موضوع مناقصه را به تشخیص فرد کارشناس و مطلع شهردارى دارا 

باشند. 
مهلت و محل دریافت اسناد مناقصه: از واجدین شرایط دعوت مى شود جهت کسب اطلاعات بیشتر و دریافت اسناد مناقصه با همراه داشتن مدارك 

و رزومه شرکت، تا پایان وقت ادارى روز چهارشنبه مورخ 99/07/30 به امور قراردادهاى شهردارى نجف آباد مراجعه نمایند. 
* شرکت کنندگان باید مبلغ 970,000,000 ریال بابت ضمانت شرکت در مناقصه را طى فیش واریزى به حساب سپرده شماره 0104544150002 
شهردارى نجف آباد و یا معادل آن را ضمانتنامه معتبر بانکى ارائه نمایند. برندگان اول، دوم و سوم مناقصه هر گاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند 

سپرده آنها به ترتیب ضبط خواهد شد. 
** سایر اطلاعات مربوط به مناقصه در اسناد مناقصه مندرج است و شهردارى نجف آباد در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار مى باشد. 

آگهی مزایـده(مرحله دوم) 

احسان کوزه گر   - شهردار آران و بیدگل
شناسه:1006649

چاپ دوم

پیرو آگهى مزایده شماره 7020 مورخ 1399/6/20 شهرداري آران و بیدگل در نظر دارد به استناد مصوبه  شماره 967 مورخ 
1399/6/6 شوراى اسلامى شهر آران و بیدگل نسبت به  واگذارى قطعه زمین شماره 7 داراى قسمتى از پلاك ثبتى 2624 و 2625 اصلى از قطعات تفکیکى 
شهرك منتظران واقع در خیابان حجتیه به متراژ 154 م.م با کاربرى مسکونى به ا زاى هر متر مربع 10,500,000 ریال از طریق مزایده عمومى   اقدام نماید. لذا 
از کلیه واجدین شرایط دعوت   بعمل می آید جهت اطلاع از شرایط، اخذ مدارك و شرکت در مزایده حداکثر ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار  نوبت دوم این 

آگهی به شهرداري آران و بیدگل مراجعه نمایند.  
* ضمناً  هزینه درج آگهی   به عهده برنده مزایده می باشد .(کمیسیون در رد یا قبول پیشنهادات مختار مى باشد.) 
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